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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο :    Έγκριση απολογισμού έτους 2005 του Δήμου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 2ο : Λογοδοσία του κ. Δημάρχου για τα πεπραγμένα του Δήμου 

έτους 2005. 

 

11η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 

 

 

κ. Αντιπρόεδρος:   Αρχίζει η συνεδρίαση του Δ.Σ. Λείπει ο κ. Πρόεδρος και 

έτσι θα προεδρεύσω εγώ. Υπάρχουν δυο συγκεκριμένα θέματα στην ημερήσια 

διάταξη, απλώς στο φάκελο μας έχουμε δυο κατεπείγοντα. Το ένα είναι μια 

ενημέρωση, δεν είναι θέμα, είναι ενημέρωση προς τον Πρόεδρο του Δ.Σ. από τον κ. 

Σαουλίδη. Θα μου επιτρέψετε να διαβάσω  το θέμα για να καταλάβετε. ¨Θα ήθελα να 

επισημάνω ότι στις περιοχές όπου υπάρχει ανοικοδόμηση κατασκευάζονται 

πεζοδρόμια χωρίς παράλληλα να κατασκευάζονται σ’ αυτά και ράμπες για άτομα με 

ειδικές ανάγκες. Παρακαλώ να εξετάσετε το σοβαρό αυτό θέμα ώστε να 

κατασκευαστούν οι ράμπες στα πεζοδρόμια που ήδη έγιναν και να προβλέπεται η 

κατασκευή τους σ’ αυτά που πρόκειται να γίνουν¨.  

κ. Δήμαρχος: Είναι προφανές αυτό και είναι και εντολή να γίνεται και η Τ.Υ. 

λέει προς τους επιβλέποντες να το παρακολουθούν. Εάν είναι από εργολάβους δικούς 

μας είναι παράλειψη και θα διορθωθεί όπου υπάρχει, εάν τυχόν είναι από τους ιδιώτες 

που τα κατασκευάζουν, όταν τα κατασκευάζουν οι ίδιοι και βρισκόμαστε σε 

διασταυρώσεις θα πρέπει να το προβλέπουν, εάν δεν το έχουν προβλέψει, βεβαίως θα 

παρέμβουμε εμείς και θα το διορθώσουμε. 

κ. Σαουλίδης: Καλό είναι και η Τ.Υ. και η Πολεοδομία να δώσει ένα 

πρότυπο, ένα σχέδιο, και να το κάνουν έτσι όπως το λέει το σχέδιο.  

κ. Δήμαρχος: Και αυτό υπάρχει, και έχει ζητηθεί από τον υπεύθυνο των 

κυκλοφοριακών, μας είπε ότι πήρε εντολή από τον διευθυντή των Τ.Υ. να δώσει ένα 

γενικό διάγραμμα όπου θα υπάρχουν κινήσεις για τα άτομα με ειδικές ανάγκες και 

στα οποία θα φαίνονται οι θέσεις όπου πρέπει να μπουν οι ράμπες σε όλη την πόλη.  

κ. Γκότσης: Θα ήθελα να ρωτήσω, βέβαια φήμες ακούγονται, τι γίνεται με 

τον κ. Παρασκευόπουλο, κάτι αλλαγές που πρόκειται να κάνει; Η συνεργασία μας 

ισχύει; Δεν συνέβη τίποτα; Έμαθα ότι δεν πληρώνεται και σταμάτησε να δουλεύει, 

είναι αλήθεια; 

κ. Δήμαρχος: Όχι δεν είναι έτσι. Συνεχίζει την συνεργασία.  

κ. Αντιπρόεδρος:   Το 2ο θέμα είναι ¨Ορισμός εκπροσώπου στη Γενική 

Συνέλευση των μετόχων της ΕΣΑΝΣ¨. Επειδή η συνέλευση θα γίνει την Παρασκευή 

30 Ιουνίου, αναγκαστικά θα πρέπει να οριστεί ο εκπρόσωπος και ορίζεται ο 

Δήμαρχος που είναι και ο αρμόδιος.  

Μπαίνουμε τώρα στα θέματα ημερήσιας διάταξης. 

κ. Μπιτζίδου: Μία παρατήρηση θα ήθελα να κάνω. Σχετικά με τις 

κυκλοφοριακές ρυθμίσεις και τις αλλαγές που έχουν γίνει σχετικά με τις διαβάσεις 

των πεζών. Μια διάβαση η οποία ισχύει είναι ακριβώς απέναντι μπροστά από το 

GOODY’S  επί  της Εθν. Αντίστασης, η οποία διασχίζει την Εθν. Αντίστασης και από  
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εκεί οι πεζοί περνάν μπροστά από τις σιδεριές που υπάρχουν μπροστά από το 

GOODY’S και περνάνε στο πεζοδρόμιο. Λογικά εκείνη η διάβαση, γιατί ήδη έχει 

μπει και φανάρι πεζών που ήδη αναβοσβήνει, οι περισσότεροι πεζοί περνάνε από το 

διπλανό πεζοδρόμιο μπροστά από την Αγροτική Τράπεζα, όμως εκεί δεν υπάρχει 

σήμανση και βλέπουμε ότι εκεί δεν είναι λειτουργική η διάβαση. Ενώ θα πρέπει να 

περνάνε μπροστά από το GOODY’S και να διασχίζουν την Εθν. Αντίστασης, 

αναγκαζόμαστε να περνάμε από την διάβαση που υπήρχε μπροστά από την Αγροτική 

κινδυνεύοντας να μας πατήσει κάποιο αυτοκίνητο γιατί κατεβαίνοντας από την Λ. 

Παπαπαύλου τα αυτοκίνητα στρίβουν αριστερά για να μπουν στην Εθν. Αντίστασης 

και πάλι όσα αυτοκίνητα διέρχονται την Εθν. Αντίστασης δεν σταματούν. Άρα 

ουσιαστικά αυτή η διάβαση δεν είναι ελεγχόμενη, άρα η ελεγχόμενη πλευρά είναι 

εκεί που είναι απροσπέλαστη και δεν μπορεί κανένας πεζός να περάσει. Αυτή η 

παρατήρηση βέβαια είναι και πολλών συμπολιτών μας. Αυτό θα πρέπει να το δει και 

η υπηρεσία και κάτι να γίνει.  

κ. Αντιπρόεδρος:   Λοιπόν ξεκινάμε με το 1ο θέμα και ο κ. Δήμαρχος έχει τον 

λόγο και κατόπιν όποιος θέλει να πάρει το λόγο και να τοποθετηθεί.  

              

 

ΘΕΜΑ 1ο :    Έγκριση απολογισμού έτους 2005 του Δήμου Σερρών. 

 

 

κ. Δήμαρχος: Ως προς τα έσοδα εκείνα που μας ενδιαφέρουν, για να μην λέμε 

ποια ήταν εκείνα που προϋπολογίστηκαν, μας ενδιαφέρουν τα ποσά τα οποία 

βεβαιώθηκαν και εκείνα τα οποία εισπράχθηκαν. Δηλαδή η 2η και η 4η στήλη. Στην 

ανακεφαλαίωση, στα γενικά στη 2η σελίδα, βλέπουμε ότι στα τακτικά έσοδα είχαμε 

19.256.138 € βεβαιωθέντα και στην 4η στήλη βλέπουμε ότι εισπράχθηκαν 18.086.873 

€. Από τα έκτακτα έσοδα βλέπουμε 7.332.403 € βεβαιωθέντα, 7.324.981 

εισπραχθέντα και υπήρχε από την προηγούμενη χρονιά ένα υπόλοιπο 4.189.984 €. 

Αυτό σημαίνει ότι συνολικά τα βεβαιωθέντα έσοδα ήταν 30.778.490 και τα 

εισπραχθέντα 29.601.803 €, υπόλοιπα προς είσπραξη 1.135.600 €.  

Ως προς τα έξοδα θα δούμε την 3η στήλη και την 4η στήλη. Εκείνα τα οποία 

είναι ενταλθέντα, εκείνα για τα οποία έχουν κοπεί εντάλματα και εκείνα τα οποία 

πληρώθηκαν. Βλέπουμε λοιπόν ότι αυτά που έγιναν εντάλματα είναι 26.747.775 € και 

εκείνα που πληρώθηκαν είναι 26.051.280 €. Δηλαδή υπάρχουν μη πληρωμένα 

εντάλματα 696.495 €.  

Αν θελήσουμε να δούμε αναλυτικά τα έσοδα, θα δούμε ότι στα τακτικά έσοδα 

από ακίνητη περιουσία έχουμε 520.856 βεβαιωθέντα, 360.734 πληρωθέντα.  

Από κινητή περιουσία 39.476 βεβαιωθέντα και πληρωθέντα.  

Από ανταποδοτικά τέλη έχουμε 3.226.661 βεβαιωθέντα και πληρωθέντα.  

Από διάφορα άλλα τέλη – δικαιώματα και παροχές υπηρεσιών έχουμε 

1.237.560 βεβαιωθέντα, 1.222.440 πληρωθέντα. 

Από φόρους και διάφορες εισφορές 2.170.443 βεβαιωθέντα, 2.128.895 

πληρωθέντα.  

Από επιχορηγήσεις για διάφορες λειτουργικές δαπάνες, έχουμε 10.035.172 

βεβαιωθέντα και πληρωθέντα.  

Και τα διάφορα λοιπά τακτικά έσοδα είναι 180.336 € βεβαιωθέντα και 

πληρωθέντα.  

Σύνολο όλων αυτών μας δίνει 17.210.537 € βεβαιωθέντα, 17.193.748 

πληρωθέντα.  
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Όσον αφορά τα έκτακτα, από εκποίηση ακινήτων έχουμε 304.544 

βεβαιωθέντα και πληρωθέντα.  

Οι έκτακτες επιχορηγήσεις είναι 1.615.854 βεβαιωθέντα και πληρωθέντα.  

Οι επιχορηγήσεις και επενδύσεις είναι 2.669.642 βεβαιωθέντα και 

πληρωθέντα.  

Διάφορες προσαυξήσεις – πρόστιμα – παράβολα είναι 464.803 βεβαιωθέντα 

και 458.403 πληρωθέντα.  

Τα λοιπά έκτακτα είναι 16.100 βεβαιωθέντα και πληρωθέντα.  

Τα έσοδα παρελθόντων οικονομικών ετών. Είναι 483.401 τα βεβαιωθέντα, 

419.276 τα πληρωθέντα.  

Οι εισπράξεις από δάνεια και απαιτήσεις παρελθόντων οικονομικών ετών 

είναι 2.062.190 τα βεβαιωθέντα, 1.073.848 τα πληρωθέντα.  

Οι εισπράξεις υπέρ τρίτων και επιστροφές χρημάτων είναι 1.517.664 

βεβαιωθέντα, 1.516.622 τα πληρωθέντα.  

Οι διάφορες επιστροφές χρημάτων είναι 143.814 βεβαιωθέντα και 

πληρωθέντα.  

Σύνολο των εισπράξεων δημοσίου και πληρωμών είναι 1.661.458 

βεβαιωθέντα, 1.660.456 πληρωθέντα.  

Το υπόλοιπο από προηγούμενη χρήση είναι 4.189.948 €.  

Ερχόμαστε στα έξοδα.  

Στα έξοδα γενικών υπηρεσιών έχουμε αμοιβές και έξοδα προσωπικού τα 

ενταλθέντα και πληρωθέντα είναι 465.220 €.  

Αμοιβές αιρετών και τρίτων είναι 426.699 €.  

Οι παροχές τρίτων είναι 72.346 €.  

Τα λοιπά γενικά έξοδα είναι 80.475 € και πληρωθέντα 76.340.  

Πληρωμές για εξυπηρέτηση δημόσιας πίστης 1.045.601 €. Και τα ενταλθέντα 

και τα πληρωθέντα.  

Οι πληρωμές για μεταβιβάσεις χρημάτων σε τρίτους και για επιχορηγήσεις, 

6.386.396 € τα ενταλθέντα, 6.377.592 τα πληρωθέντα.  

Συνολικά στις γενικές υπηρεσίες 8.476.739 βεβαιωθέντα, 8.443.348 

πληρωθέντα.  

Στις οικονομικές και διοικητικές υπηρεσίες. Για το προσωπικό, 2.505.345 τα 

ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Για αμοιβές τρίτων 19.141 ενταλθέντα, 12. 218 τα πληρωθέντα.  

Για παροχές τρίτων 79.189 τα ενταλθέντα, 78.960 τα πληρωθέντα.  

Για φόρους και τέλη 2.393 ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Για λοιπά γενικά έξοδα 21.097 ενταλθέντα, 20.991 πληρωθέντα.  

Για προμήθεια αναλωσίμων 171.316 ενταλθέντα, 158.338 πληρωθέντα.  

Σύνολο για τις υπηρεσίες αυτές, 2.798.482 ενταλθέντα, 2.778.248 

πληρωθέντα.  

Υπηρεσίες αθλητισμού – πολιτισμού – κοινωνικής πολιτικής. Για το 

προσωπικό 152.222 ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Λοιπά γενικά έξοδα 62.441 ενταλθέντα, 57.250 πληρωθέντα.  

Για προμήθεια αναλωσίμων, 3.025 ενταλθέντα και πληρωθέντα. 

Σύνολο της υπηρεσίας αυτής 217.690 ενταλθέντα, 212.398 τα πληρωθέντα.  

Υπηρεσία καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού. Για προσωπικό 3.180.658 

ενταλθέντα και πληρωθέντα. 
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Για υπηρεσίες τρίτων, 409.930 ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Για παροχές τρίτων, 236.944 τα ενταλθέντα, 236.706 τα πληρωθέντα.  

Φόροι και τέλη 9.522 ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Γενικά έξοδα 13.847 ενταλθέντα, 13.336 τα πληρωθέντα.  

Προμήθεια αναλωσίμων, 388.180 τα ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Σύνολο της υπηρεσίας αυτής 4.239.083 τα ενταλθέντα, 4.238.333 τα 

πληρωθέντα.  

Τεχνικές υπηρεσίες, για προσωπικό, 1.514.986 ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Για παροχές τρίτων, 36.743 τα ενταλθέντα, 32.251 τα πληρωθέντα.  

Για λοιπά γενικά έξοδα, για προμήθεια αναλωσίμων 25. 958 ενταλθέντα και 

πληρωθέντα.  

Σύνολο 1.623.589 ενταλθέντα, 1.612.689 τα πληρωθέντα.  

Υπηρεσία πρασίνου, για το προσωπικό 495.899 ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

Για παροχές τρίτων 68.028 ενταλθέντα και πληρωθέντα.  

κ. Σίμογλου: Επειδή ούτως ή άλλως δεν μπορούμε να σας 

παρακολουθήσουμε με όλα αυτά τα νούμερα, εάν κάτι έχετε που θέλετε να μας το 

τονίσετε ότι έτσι ήταν και έτσι το κάναμε το αλλάξαμε προς το καλύτερο ή όχι, αν 

συμφωνείτε και δεν δημιουργεί πρόβλημα αυτό, καλό θα ήταν να μας πείτε μόνο κάτι 

συγκεκριμένο που θα θέλατε να μας πείτε.  

κ. Δήμαρχος: Συμφωνώ απόλυτα, αλλά νομίζω ότι επιγραμματικά εκείνο το 

οποίο φαίνεται αυτή τη στιγμή από την παρουσίαση είναι ότι 1ον είχαμε αν δούμε τις 

εισπράξεις που ήταν 29.600.000 και τις πληρωμές που ήταν 26.051.000, φαίνεται 

καθαρά ότι έχουμε 3.550.000 ταμείο στο τέλος του χρόνου. 2ο στοιχείο ότι μη 

πληρωμένα τιμολόγια, από αυτά δηλαδή τα οποία ενταλματοποιήθηκαν, δαπάνες 

δηλαδή που ενταλματοποιήθηκαν και δεν πληρώθηκαν ήταν 696.495 €. Εκτός από τα 

ενταλματοποιημένα που δεν πληρώθηκαν ήταν και εκείνα τα οποία δεν είχαν 

προλάβει να ενταλματοποιηθούν και τα οποία κάποια στιγμή σε προγενέστερο 

συμβούλιο τα είχαμε αναφέρει και σας είχα ενημερώσει ότι το σύνολο τους ανήρχετο 

σε 1.306.000, δηλαδή εκτός από τα 696.495 υπήρχαν άλλες 600.000 που ήταν μη 

ενταλματοποιημένα γιατί δεν είχαν προλάβει να φτάσουν στο γραφείο προμηθειών. 

Εκείνο δηλαδή που φαινόταν στην προκειμένη περίπτωση είναι ότι είχαμε στο τέλος 

του χρόνου 3.550.000 στο ταμείο, και υπήρχαν εντάλματα που δεν πληρώθηκαν 

696.000. Τώρα θα μου πείτε γιατί δεν πληρώθηκαν, ο απλούστατος λόγος είναι ότι 

χρειαζόταν να περάσουν τα εντάλματα αυτά και από τον επίτροπο, έλειπε ο επίτροπος 

το τελευταίο 20ήμερο και δεν προχώρησε προς πληρωμή. Δεν μπορούσε να γίνει η 

πληρωμή τους και επανήλθαν φέτος, ξαναενταλματοποιήθηκαν, πέρασαν από τον 

επίτροπο και πληρώθηκαν και αυτά και τα 600 άλλα που δεν ήταν 

ενταλματοποιημένα και αποτελούσαν υποχρεώσεις του 2005. Εν πάση περιπτώσει 

σήμερα, αυτή τη στιγμή, οι υποχρεώσεις που υπάρχουν είναι μη ενταλματοποιημένες 

υποχρεώσεις του 2006. Εγώ σε γενικές γραμμές αυτά ήθελα να πω, αν θέλετε να με 

ρωτήσετε κάτι, θα μπορούσαμε να το ψάξουμε μέσα και να σας απαντήσω.  

κ. Γκότσης: Ο κ. Δήμαρχος αναφέρθηκε στα οικονομικά και δεν αναφέρθηκε 

στο έργο, ας αναφέρει και ποιο είναι το έργο αυτής της Δ.Α. και να τοποθετηθούμε.  

κ. Αντιπρόεδρος:   Επομένως και τα δυο θέματα θα πάνε πακέτο.  

κ. Δήμαρχος: Τα θέματα είναι δύο ξεχωριστά θέματα και έτσι προβλέπεται. 

Επομένως, το θέμα αυτό το κλείνουμε και ανοίγουμε το άλλο, στην λογοδοσία ... 

(αλλαγή πλευράς) ...   
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ΘΕΜΑ 2ο : Λογοδοσία του κ. Δημάρχου για τα πεπραγμένα του Δήμου 

έτους 2005. 

 

κ. Δήμαρχος: ... έχετε όλοι σας τον απολογισμό, την λογοδοσία. Θα 

ακολουθήσω τη σειρά που  υπάρχει, θα προσπεράσω κάποια σημεία και σε κάποια 

σημεία θα σταθώ. Ξεκινώντας από την δημοτική πολιτική, στο γραφείο των 

συνεργατών. Θέλοντας να ξεκινήσω την προσπάθεια στήριξης της πρωτογενούς 

παραγωγής από τη μια μεριά και της υπηρεσίας πρασίνου, του κυνοκομείου και ότι 

έχει σχέση με το περιβάλλον, είχαμε μιλήσει, το είχαμε χαρακτηρίσει προεκλογικά 

για μια γεωτεχνική υπηρεσία, στον κανονισμό λειτουργίας του Δήμου είχαμε 

προβλέψει κάποιο προσωπικό, υλικό, που έχει σχέση με τις καλλιέργειες, την 

ζωοκομία, με τις φυτεύσεις, με τη δασοπονία. Το προσωπικό αυτό, ξεκινήσαμε τη 

διαδικασία που προβλέπεται από το νόμο ούτως ώστε να γίνει η πρόσληψη του μέσω 

διαδικασίας ΑΣΕΠ, μέχρις ότου όμως να έχουμε το προσωπικό αυτό, κρίναμε ειδικά 

για την θέση του κτηνιάτρου, να προσληφθεί κάποιος σύμβουλος ο οποίος δούλεψε 

προς κάποιες κατευθύνσεις, ποιες κατευθύνσεις; 1ον στην οργάνωση του 

κυνοκομείου, 2ον στα κτηνοτροφικά πάρκα που θέλαμε να προχωρήσουμε και να 

υλοποιήσουμε, στην δημιουργία του πάρκου περιβαλλοντικής αγωγής και στην 

ενημέρωση των κτηνοτρόφων για διάφορα θέματα.  

Για το κυνοκομείο υποβάλλαμε κάποια πρόταση, φάκελο, και πετύχαμε την 

έγκριση του απαιτούμενου κονδυλίου για να προχωρήσουμε σε μια κατασκευή νέων 

εγκαταστάσεων κυνοκομείου και ήδη ο εργολάβος έχει προχωρήσει το έργο, θέλουμε 

να πιστεύουμε ότι μέχρι το φθινόπωρο θα έχει τελειώσει. Ταυτόχρονα φροντίσαμε να 

γίνει μια αναβάθμιση του κυνοκομείου στη λειτουργία του και έγινε μια προσπάθεια 

να γίνονται οι εμβολιασμοί, οι παρασιτιμοί, οι στειρώσεις και ότι άλλο προβλέπεται 

από τη νομαρχία. Χαρακτηριστικά θα μπορούσα να αναφερθώ σε περισυλλογή 380 

σκυλιών και 150 στειρώσεων.  

κ. Αναστασιάδης:  Έργα για κυνοκομείο έκανε. 30 εκ. διαχειριστήκατε και 

δεν κάνατε τίποτα.  

κ. Δήμαρχος:  Δεν αξίζει τον κόπο. Ας συνεχίσω κανονικά, για τα 

κτηνοτροφικά πάρκα, ξεκινήσαμε μια διαδικασία για να προχωρήσουμε σε 3 

κτηνοτροφικά πάρκα, στον Ελαιώνα, στην Οινούσα και στις Σέρρες. Προϋπόθεση για 

να ξεκινήσουμε ήταν να υπάρξει συνεργασία και συναίνεση κτηνοτρόφων. Αυτή τη 

συνεργασία και τη συναίνεση την πετύχαμε μόνο στον Ελαιώνα. Ήδη βέβαια έχουν 

συμφωνήσει και στην Οινούσα και σε πρώτη ευκαιρία αν ξανανοίξει κάποια στιγμή 

πρόγραμμα θα μπορέσουμε να προχωρήσουμε και εκεί σε δημιουργία κτηνοτροφικού 

πάρκου. Έχουμε το ένα κτηνοτροφικό πάρκο για το οποίο έχουμε την τελική έγκριση 

και ήδη προχωρούμε σε εγκατάσταση εργολάβου για να ξεκινήσει το έργο. 

Υποβάλλαμε πρόταση για τη δημιουργία πάρκου περιβαλλοντικής αγωγής, αυτό το 

οποίο λέμε Βοτανικό Κήπο και το οποίο προβλέπεται να γίνει στην κοιλάδα Αγ. 

Γεωργίου. Ήδη ως γνωστό πριν από λίγες μέρες έγιναν τα εγκαίνια του Μουσείου 

Φυσικής Ιστορίας επάνω στο περίπτερο των Κυνηγών, ο συνδυασμός του Μουσείου 

αυτού με το πάρκο περιβαλλοντικής αγωγής κάτω θα αποτελεί μια ολοκληρωμένη 

ενότητα. Για αυτό περιμένουμε την τελική έγκριση, δεν έχουμε ακόμη στα χέρια μας 

την τελική απόφαση.  

Επίσης έγιναν ενημερώσεις σε όλους τους οικισμούς όπου υπάρχει 

κτηνοτροφία για δημιουργία κτηνοτροφία, υπήρξε συμπαράσταση για τα σχέδια 

κτηνοτροφικών μονάδων και ενημέρωση για την ... επιλεξιμότητας επενδύσεων.  
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Όσον αφορά την υπηρεσία πρωτοκόλλου για να δούμε την κίνηση του Δήμου, 

θα λέγαμε ότι υπάρχει μια σταθερή αύξηση της κίνησης σε ένα ποσοστό 4-5%, έτσι 

είχαμε κίνηση 55.366 έγγραφα στην παρελθούσα περίοδο. Στο δημοτολόγιο και 

ληξιαρχείο έχουμε όλες τις κινήσεις οι οποίες είναι τυπικές, εκείνο που θα ήθελα να 

αναφέρω είναι ότι δυστυχώς όσον αφορά τις γεννήσεις έχουμε μόνο 608 γεννήσεις 

πράγμα που σημαίνει ότι είμαστε σε ένα ποσοστό 0,8%, πράγμα που σημαίνει ότι θα 

χρειαζόταν 120 χρόνια για να γεννηθούν τόσα παιδιά όσοι είναι οι σημερινοί 

κάτοικοι. Καταλαβαίνετε λοιπόν ότι υπάρχει μια φοβερή υπογεννητικότητα.  

Στο τμήμα της μηχανοργάνωσης όσον αφορά το έργο, θα θέλαμε να δούμε ότι 

1ον πραγματοποιήθηκε on line η σύνδεση με την τράπεζα ALPHA BANK, 

υποστηρίχτηκαν οι εφαρμογές λογιστηρίου, ταμείου, προμηθειών, και προσόδων με 

προγράμματα. Ολοκληρώθηκε το διπλογραφικό σύστημα, ετοιμάστηκαν και διάφορες 

ρουτίνες έτσι ώστε και να απλοποιηθεί στη λειτουργία του και να υπάρχει μεταφορά 

δεδομένων από το απλογραφικό στο διπλογραφικό και αντίστροφα. Ολοκληρώθηκε 

το πρόγραμμα για τη λειτουργία του γραφείου ... για την εξυπηρέτηση του πολίτη στο 

ισόγειο. Υποβλήθηκε ο φάκελος και εντάχθηκε τελικά μετά από διαβούλευση και 

συμπλήρωση του με ότι ζητήθηκε από την αρμόδια υπηρεσία, ενταχθήκαμε στο 

πρόγραμμα Κοινωνία της Πληροφορίας ως μητροπολιτικό δίκτυο οπτικών ινών με 

προϋπολογισμό 1.5 εκ. €. Προετοιμάσαμε και καταθέσαμε δύο νέες προτάσεις στο 

ίδιο πρόγραμμα για γεωγραφικό σύστημα και ηλεκτρονικές υπηρεσίες για την 

εξυπηρέτηση του πολίτη με έναν προϋπολογισμό συνολικό 500.000 €, ήδη από αυτά 

το ένα πρόγραμμα των 280.000 € εντάχθηκε και περιμένουμε το δεύτερο.  

Όσον αφορά την Κοινωνική Πρόνοια. Στην Κοινωνική Πρόνοια θα πρέπει να 

ξεχωρίσουμε τις διάφορες παροχές ειδών, τις παροχές υπηρεσιών, τις διάφορες 

δραστηριότητες τις κοινωνικές, τις διάφορες εκδηλώσεις, την εκπαίδευση του 

προσωπικού, την υλοποίηση διαφόρων προγραμμάτων πρόνοιας. Να μην αναφέρομαι 

σε παροχές ειδών, πόσα καυσόξυλα και πόσο πετρέλαιο δόθηκε. Στις παροχές 

υπηρεσιών θα ήθελα να αναφερθώ ότι δίνονται σε 50 περίπου άτομα καθημερινά κατ’ 

οίκον γίνεται διανομή συσσιτίου, 430 επισκέψεις νοσηλευτικής κάλυψης είχαμε, 

καθημερινή φροντίδα σε ηλικιωμένους, υπήρχαν 29 συνεδρίες για λογοθεραπείες σε 

παιδιά, 124 φυσιοθεραπείες, διάφορες οικονομικές ενισχύσεις, έχουμε 17 

δραστηριότητες κατά τη διάρκεια του χρόνου κοινωνικής πολιτικής, όπως εράνους, 

τηλεμαραθώνιους, φιλοξενίες παιδιών από το εξωτερικό και διάφορα. 18 εκδηλώσεις 

που έχουν σχέση με την κοινωνική πολιτική όπως επισκέψεις σε ιδρύματα, ημερίδες 

κ.λπ. 5 εκδηλώσεις εκπαίδευσης προσωπικού, δηλαδή συμμετοχή σε ημερίδες, 

σεμινάρια. Όσον αφορά τα διάφορα προγράμματα κοινωνικής πολιτικής, υπάρχουν 3 

προγράμματα εν ενεργεία Βοήθεια στο Σπίτι και 2 προγράμματα κοινωνικής μέριμνας 

και δημιουργικής απασχόλησης παιδιών. Τα προγράμματα αυτά προβλέπουν ως 

γνωστό την φροντίδα με οικιακή βοηθό, με κοινωνική βοηθό, με νοσηλεύτρια και 

απευθύνεται κυρίως σε ηλικιωμένους.  

Εκτός από τις υπηρεσίες αυτές εξαρτώνται και λειτουργούν δια της υπηρεσίας 

αυτής της κοινωνικής υπηρεσίας του Δήμου: Το Σπίτι της Γυναίκας, Το Κέντρο 

Στήριξης της Οικογένειας και η θερμοκοιτίδα ΚΥΤΤΑΡΟ. Το Σπίτι της Γυναίκας 

φροντίζει και συμπαρίσταται γυναίκες κακοποιημένες, παρέχει στήριξη 

συμβουλευτική για τις σχέσεις γάμου, για τις ... δεξιότητες, για να συμβουλέψει 

γονείς, για να συμβουλέψει εφήβους, για να συμπαρασταθεί με νομική κάλυψη και 

στήριξη, να διαχειριστεί ψυχική ασθένεια και όποιες παθήσεις κατάθλιψης κ.λπ.  

κ. Σαουλίδης: κ. Δήμαρχε γιατί αναλύεται τόσο πολύ τα πράγματα; Λίγο πιο 

απλά.  
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κ. Δήμαρχος: Η θερμοκοιτίδα το ΚΥΤΤΑΡΟ φροντίζει να καλύψει τις 

ευαίσθητες κοινωνικές ομάδες, να τις συμπαρασταθεί για να καλύψουν τα θέματα της 

ανεργίας.  

Και ερχόμαστε στην Τ.Υ. Έχουμε το τμήμα έργων, έχει εκπονήσει 96 μελέτες 

και έχει προχωρήσει στην εκτέλεση της χρονιάς που μας πέρασε των εξής έργων: 

κατασκευή δρόμων στην πόλη 608.000 €, συντήρηση οδοστρωμάτων και 

πεζοδρομίων 236.000, ανακατασκευή κρασπέδων οδών 12.000, επισκευή – 

συντήρηση πεζοδρομίων, συντήρηση αγροτικών δρόμων, τσιμεντοστρώσεις – 

πλακοστρώσεις κοινοχρήστων χώρων, συντήρηση δρόμων, επούλωση φθορών 

οδοστρωμάτων.  

Όσον αφορά τα κτιριακά, συνεχίστηκε η κατασκευή του κλειστού 

κολυμβητηρίου με πίστωση τη χρονιά που μας πέρασε 680.000.  

Συνεχίστηκε η προσθήκη καθ’ ύψος στο κινηματογράφο ΑΣΤΕΡΙΑ, 

συνεχίστηκε η κατασκευή του κτιρίου των PITS στο αυτοκινητοδρόμιο Σερρών με 

αυτεπιστασία ολοκληρώθηκαν οι εργασίες που έπρεπε να γίνουν με υπόστεγο, 

αποθήκη, τουαλέτα στο πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής.  

Στο τομέα των διαμορφώσεων με εργολαβία είχαμε την διαμόρφωση του 

χώρου στην Καλλιθέα, πίσω από το 9ο σχολείο. Τη διαμόρφωση κοινοχρήστων 

χώρων στην περιοχή του Αγ. Νικήτα, κατασκευή πλατείας στον Αγ. Δημήτριο, 

κατασκευή παιδικών χαρών σε διάφορα σημεία της πόλης των Σερρών.  

Διάφορα έργα, με εργολαβία είχαμε δημιουργία αντιπυρικών ζωνών στο λόφο 

της Ακρόπολης. Συντήρηση και επισκευή στο παιδικό σταθμό που βρίσκεται 

απέναντι από την νομαρχία, εκεί που στεγαζόταν η μουσική σχολή για να γίνει και 

εκείνος ο χώρος χώρος υποδοχής βρεφών. Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης στην οδό 

Ανδρούτσου, κατασκευή ποτίστρας στη Ραχωβίτσα, επανακατασκευή δύο ποτιστρών 

και αγωγών βόρεια του οικισμού Ξηροτόπου, επισκευή ποτιστρών και κατασκευή 

αγωγού Φ63 στον Ξηρότοπο, διαπλάτυνση γέφυρας στον βιολογικό καθαρισμό, 

κατασκευή τσιμεντάνθρακα στη διασταύρωση Ελαιώνα – Βροντούς, κατασκευή 

τοίχου αντιστήριξης στο βορειοδυτικό τμήμα του νεκροταφείου, εξωραϊσμός 

κλίμακος και διαδρόμων στον λόφο της Ακροπόλεως, συντήρηση – βελτίωση και 

προγραμματισμός της φωτεινής σηματοδότησης στην πόλη, εγκατάσταση 

σηματοδότης σε διαβάσεις στην πόλη, συντήρηση του Εθνικού Σταδίου, 

αποπεράτωση της διάβασης των σιδηροδρομικών γραμμών στην περιοχή της 

Ομόνοιας, εργασίες βελτίωσης και συντήρησης των εγκαταστάσεων της κλειστής 

αίθουσας στίβου στο Εθνικό Στάδιο. Συμπληρωματικά έργα υποδομής στο χώρο 

υγειονομικής ταφής του Δήμου.  

Διάφορα έργα με αυτεπιστασία. Υπάρχουν και εδώ 7 έργα. Όπως βελτίωση 

κυκλοφοριακού, βελτίωση οδικής σημάνσεως, τσιμεντοστρώσεις διαδρόμων νέας 

πτέρυγας νεκροταφείου Σερρών, αποκατάσταση ζημιών στο αντλιοστάσιο του 

νοτιοανατολικού αγροκτήματος, παρεμβάσεις σε κόμβους της πόλεως, δημιουργία 

δρόμων ήπιας κυκλοφορίας και κυκλοφοριακών ρυθμίσεων.  

Εγκρίθηκαν και έγιναν οι αντίστοιχες εργασίες σε 10 προϋπολογιστικούς 

πίνακες. 

Το τμήμα Προγραμματισμού και Ανάπτυξης υπέβαλλε 4 καινούργιες 

προτάσεις στη χρονιά που μας πέρασε για ένταξη σε προγράμματα  

LEADER, ΠΕΚ, ΟΠΕΚ, πρόκειται για τα έργα: Ανάδειξη του παλαιού ελαιοτριβείου 

Ελαιώνα, τη δημιουργία του πάρκου περιβαλλοντικής αγωγής στον Αγ. Γεώργιο, την 

αποκατάσταση των ΧΑΔΑ, την δημιουργία του ανοικτού θεάτρου.  
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Επίσης συμπλήρωσε και προχώρησε τις μελέτες σε εκείνες τις προτάσεις που 

ενέκριναν και είχαν υποβληθεί από προηγούμενες χρονιές, πρόκειται για 10 

προτάσεις όπως είναι: αποκατάσταση των ανενεργών λατομείων, το Γ.Π.Σ. των 

Σερρών, η ανάδειξη και επανάχρηση του διατηρητέου κτιρίου Σχοινά, σχέδιο 

προστασίας ανάπτυξης του δασοκτήματος του Δήμου Σερρών, η μελέτη για 

προστασία και ανάπτυξη του δάσους του Μαρμαρά, το μητροπολιτικό δίκτυο των 

οπτικών ινών και 3 διακοινοτικά προγράμματα που είναι σε συνεργασία με άλλες 

χώρες.  

Το τμήμα του Κυκλοφοριακού Σχεδιασμού προχώρησε στην κυκλοφοριακή 

μελέτη, δρομολόγησε τις 3 νέες γραμμές στην άνω πόλη και έβαλε την αφετηρία των 

αυτοκινήτων από την πλατεία Εμπορίου έξω από την πόλη.  

Προχωρώντας θα ρθούμε στα Ν.Π. και στην υπηρεσία καθαριότητας. Ο κ. 

Μπαμπαΐτης μπορεί να ενημερώσει.  

κ. Μπαμπαΐτης: Τα πράγματα στην Καθαριότητα είναι πολύ απλά. Ένα από 

τα μεγαλύτερα έργα για εμένα προσωπικά σε συνεργασία με την Τ.Υ. είναι το 

γεγονός ότι έχουμε καταφέρει να επεκτείνουμε τον χρόνο ζωής του ΧΥΤΑ με την 

πρέσα που έχουμε και με κάποια συμπληρωματικά έργα που έχουμε κάνει. Οι δρόμοι 

της πόλης πλέον το βλέπετε καθημερινά, έχουμε προχωρήσει σε κάποια συντήρηση 

στους κάδους και στην αγορά κάποιων κάδων πλαστικών και σιδερένιων. Αν θέλετε 

κάποια νούμερα, έχουμε δώσει γύρω στις 85.000 €, για σακούλες απορριμμάτων 

γύρω στις 15.000 €, έχουμε κάνει προμήθειες για καλαθάκια που τοποθετούμε σε 

διάφορες περιοχές, οι δαπάνες καθαριότητας ασχολείται με την δαπάνη για τα 

μηχανήματα που έχουμε για την συντήρηση των μηχανημάτων γύρω στις 240.000 €, 

... για να βγάζουν μελέτες για τα καύσιμα που απασχολούνται σε όλες τις υπηρεσίες 

του Δήμου, από εκεί και πέρα έχουμε κάνει μελέτες για λιπαντικά αξίας 32.000 € 

περίπου αλλά για μένα το σημαντικό είναι ότι έχουμε αυξήσει το στόλο της 

καθαριότητας, από τα δύο βυτιοφόρα που είχαμε έχουμε 4 αυτή τη στιγμή, έχουμε 

προχωρήσει σε μια αγορά μηχανήματος ... 

κ. Αναστασιάδης:     30 εκ. έχετε διαχειριστεί και ούτε ένα έργο.  

κ. Δήμαρχος: Επειδή έχει παραγίνει το πράγμα ... 

κ. Αναστασιάδης:  Τι πράγμα; 30 εκ. διαχειριστήκατε ... 

κ. Μπαμπαΐτης:   Σας προκαλώ να ρθείτε μια φορά στο αμαξοστάσιο να 

δείτε πως λειτουργούμε και μια φορά στον ΧΥΤΑ. Ελάχιστους δημοτικούς 

συμβούλους έχω δει επάνω στο ΧΥΤΑ.  

κ. Δήμαρχος:  Άρχισαν και κάποιοι από τους πολίτες ούτε λίγο ούτε πολύ να 

πιστεύουν ότι ανεύθυνα ακούγεται κατά κόρον περί έργου της Δ.Α.  

να ξεκαθαρίσουμε ότι όταν έρχονται κάποια χρήματα εδώ και τα 

διαχειριζόμαστε, όταν δεν τα διαχειριζόμαστε καλά αυτοί που έχουν αυτή την άποψη 

οφείλουν να πουν που τα σπαταλήσαμε. Διότι φαίνεται από την διαχείριση τι 

εισέρχεται και τι εξέρχεται, αυτό που είναι εξερχόμενο φαίνεται που πηγαίνει και εάν 

επομένως κακώς δαπανάται να μας καταλογιστεί η κακή αυτή ... και να φανεί που 

κάνουμε σπατάλες ή που κάνουν ενδεχόμενα κάποιες χειρότερες ενέργειες. Εμείς 

λοιπόν καταφέραμε τα όσα δισεκατομμύρια έρχονταν να τα διαχειριζόμαστε κατά 

τέτοιον τρόπο που ενώ και 15 χρόνια, χρόνο με το χρόνο, έτσι όπως ήταν τα 

οικονομικά του Δήμου μαζευόταν το συνολικό χρέος του Δήμου, από την ημέρα που 

παραλάβαμε μέχρι σήμερα το συνολικό χρέος του Δήμου έχει μειωθεί επειδή 

απλούστατα εμείς διαχειριζόμαστε σωστά και νοικοκυρεμένα τα οικονομικά και όσον 

αφορά  τα έργα που γίνονται υπάρχουν χρήματα τα οποία έρχονται για να γίνουν έργα  
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και σαφώς τα χρήματα αυτά δεν μπορούν να δαπανηθούν για τίποτα άλλο παρά μόνο 

για έργα και μπορεί κάποιος να κρίνει αν τα έργα αυτά που κάνουμε δεν είναι τα 

σωστά ή εάν ακριβοπληρώνονται διότι αν μπορούσαμε να πούμε ότι είχαν 

υψηλότερες τιμές από ότι έπρεπε, αυτό δεν έπρεπε να το πούμε γιατί τα τιμολόγια 

είναι εντελώς ξεκαθαρισμένα. Οι αναλήψεις των έργων γίνονται με δημοπρασίες και 

οι εργολάβοι δίνουν τις εκπτώσεις και παίρνει εκείνος που έδωσε την μεγαλύτερη 

έκπτωση του έργου. Πράγματα τα οποία, τον απλό πολίτη που δεν ξέρει λεπτομέρειες 

τον παρασύρουν και τον παραπληροφορούν, ακούγονται βέβαια από κάποιους αλλά 

δεν πρέπει να τα παίρνουμε και στα σοβαρά. Εκείνο που έχει σημασία είναι ότι όσα 

χρήματα ήταν για συγκεκριμένα έργα, δαπανήθηκαν για την εκτέλεση των έργων 

αυτών, όσα ήταν ήδη εγκεκριμένα από προηγούμενη Δ.Α. και είχαν την εισροή τους 

τα χρησιμοποιήσαμε για την εκτέλεση των έργων αυτών. Από εκεί και πέρα με δικές 

μας προτάσεις, με δικές μας πρωτοβουλίες, με δικό μας τρέξιμο και προσπάθεια, 

φέραμε χρήματα, φαίνεται από τις προτάσεις που έφερε το γραφείο προγραμματισμού 

και από τις εγκρίσεις που έγιναν, είναι πολύ περισσότερα από αυτά που υπήρχαν 

προηγούμενα και επομένως αυτό το παραμύθι για το ουδέν έργο, για το που πήγαν τα 

χρήματα πρέπει να σταματήσει. Τα χρήματα τα οποία ήταν χρησιμοποιήθηκαν για 

έργα τα οποία γίνονται και αφού ήταν χρήματα για τα ΑΣΤΕΡΙΑ χρησιμοποιήθηκαν 

για τα ΑΣΤΕΡΙΑ. Αφού υπήρχαν χρήματα για το κολυμβητήριο χρησιμοποιήθηκαν 

για το κολυμβητήριο. Αφού ήρθαν χρήματα για τα pits, χρησιμοποιήθηκαν για τα 

pits. Επίσης χρησιμοποιήσαμε και χρήματα πολύ περισσότερα από όσα μπορούσε να 

φανταστεί κανείς, χρήματα του Δήμου, πράγμα ... (αλλαγή κασέτας) ...  

κ. Αντιπρόεδρος: Θα τελειώσουν όλοι οι συνάδελφοι το λόγο τους για τον 

απολογισμό επί του έργου τους και θα έχετε ο καθένας σας τη δυνατότητα να πάρετε 

το λόγο και να σημειώσει ότι θέλει.  

κ. Μπαμπαΐτης: Έχουμε αυτή τη στιγμή δύο επιπλέον βυτιοφόρες, έχουμε 

ένα ακόμη μηχάνημα, διαμορφωτήρα ..., ένα γκρέιντερ, έχουμε 4 πρέσες επιπλέον, 

έχουμε άλλα δύο φορτηγά τα οποία είναι ανοικτά για κάποια σκουπίδια τα οποία 

μαζεύονται, γενικά ο στόλος της καθαριότητας έχει επεκταθεί και αυτό είναι 

πραγματικά ένα από τα έργα.  

Θέλω να αναφερθώ όμως και στην καθημερινότητα, η καθημερινότητα που 

αντιμετωπίζουμε καθημερινά την καθαριότητα στους δρόμους όχι μόνο του κέντρου 

και έχουμε μεγαλώσει το προσωπικό με άτομα μερικής απασχόλησης, πλένονται οι 

κάδοι από όλες τις περιοχές το λιγότερο σχεδόν μια φορά την εβδομάδα, υπάρχουν 

δύο πλυστικά μηχανήματα τα οποία ακολουθούν κάποιες πρέσες και πλένουν 

κάποιους κάδους των διαφόρων περιοχών. Από εκεί και πέρα βλέπω ότι έχουμε εδώ 

γύρω στις 27.000 € για ασφαλίσεις μηχανημάτων. Δεν νομίζω ότι υπάρχει κάτι άλλο 

να αναφέρουμε.  

κ. Αντιπρόεδρος: Πάμε στο Κέντρο Προστασίας Περιβάλλοντος Μουσείου 

Φυσικής Ιστορίας, και επειδή πρόεδρος είναι μη δημοτική σύμβουλος, η κ. Χρυσούλα 

Τσανάκα, θα πει κάτι ο κ. Δήμαρχος.  

κ. Δήμαρχος:  Με δυο λόγια να πούμε ότι το Μουσείο Φυσικής Ιστορίας είχε 

ξεκινήσει πριν από 8 χρόνια, ήταν ιδέα του κ. Παπακωνσταντίνου του προέδρου του 

κυνηγετικού συλλόγου και του κ. Κόκκινου του προέδρου των Φυσικών, η πρόταση 

αυτή υποβλήθηκε στον δήμο και το 1997 ο Δήμος αποφάσισε με δήμαρχο τον κ. 

Βλάχο να δημιουργήσει το συγκεκριμένο Ν.Π. ... 

κ. Σίμογλου: Έγινε επί Δημαρχίας Ανδρέου, τότε υπήρχε η πρόταση, τότε 

έγινε το Ν.Π. Μουσείο Φυσικής Ιστορίας, τότε υπήρξε πρόεδρος πρώτα ο κ. 

Γεωργάκας και εν συνεχεία κάπου σταμάτησε και μετά ... 
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κ. Δήμαρχος: Ίσως να είχε γίνει κάποια προσπάθεια και να ατόνησε και να 

έκλεισε. Πάντως ξαναλειτούργησε. Το 1997 έχουμε την ίδρυση του Ν.Π. αυτού που 

ισχύει σήμερα, το καταστατικό του Ν.Π. το οποίο σήμερα είναι εν λειτουργία 

υπογράφηκε το 1997 επί Δημαρχίας του Γ. Βλάχου. Για την περίοδο εκείνη για την 

λειτουργική υποστήριξη διατέθηκαν 3.000 €. Στη συνέχεια επί Δημαρχίας Ζήση 

Μητλιάγκα εντάχθηκε το έργο στο πρόγραμμα LEADER, πάρθηκαν γύρω στις 40-

50.000 € δεν θυμάμαι πόσα ακριβώς και τα έβαλε εκεί και έβαλε άλλες 60.000 € ο 

Δήμος και προχώρησε στις οικοδομικές εργασίες, στις κτιριακές εργασίες οι οποίες 

ήταν σχεδόν τελειωμένες. Εμείς συνεχίζοντας προσθέσαμε άλλες 85.000 € ούτως 

ώστε τελείωσαν οι οικοδομικές εργασίες, έγινε ο εξοπλισμός με τις ..., έγινε η 

συντήρηση όλων των ... και η συμπλήρωση της συλλογής και η τοποθέτηση τους με 

το ντεκόρ, τον φωτισμό κ.λπ. και είχαμε τα εγκαίνια πριν από λίγο.  

κ. Αντιπρόεδρος: Πάμε στο Κέντρο Προσχολικής Αγωγής, θα μου 

επιτρέψετε δυο λόγια μόνο γιατί νομίζω ότι έτσι όπως καταγράφεται είναι πολύ 

περιεκτικός και πολύ κατατοπιστικός. Ως πρόεδρος μου δίνεται απλά η ευκαιρία να 

ευχαριστήσω όλα τα μέλη του Δ.Σ. για την πάρα πολύ καλή συνεργασία που είχαμε 

όπως και όλα τα μέλη του προσωπικού, εκπαιδευτικού και βοηθητικού. 

Όπως βλέπετε και στην αναφορά φιλοξενήθηκαν το έτος που πέρασε 426 

νήπια και βρέφη και αυτό που έχει σημασία είναι ότι ανταποκριθήκαμε σε όλες τις 

αιτήσεις προσπαθώντας πάνω από όλα να έχουμε αξιοκρατικά κριτήρια επιλογής 

ανταποκρινόμενοι στις πρώτες ανάγκες ...  

Πάμε τώρα στον Αθλητικό Οργανισμό και κ. Αραμπατζή έχετε το λόγο.  

κ. Αραμπατζή:  Ο Α.Ο. ο οποίος συνέχισε το 2005 ο οποίος συνέχισε κάποια 

έργα τα οποία έμειναν από το 2004. Το 2005 είχαμε έναν καινούργιο τάπητα στο 

Δημοτικό Στάδιο με αποτέλεσμα να κάνουμε τον συγκεκριμένο χώρο από Δημοτικό 

Στάδιο σε Εθνικό Στάδιο, στο οποίο κάναμε σημαντικές εκδηλώσεις, για πρώτη φορά 

φιλοξενήσαμε στο Στάδιο το πρώτο Grand Prix Στίβου, ταυτόχρονα Πανελλαδικούς 

Αγώνες και σημαντικές εκδηλώσεις που κάναμε στο Δημοτικό Στάδιο γιατί είναι ένα 

από τα καλύτερα στάδια της Ελλάδας αυτή τη στιγμή.  

Στο Δημοτικό Στάδιο επίσης το 2005 δημοπρατήθηκε το έργο η κλειστή 

αίθουσα του κλειστού στίβου η οποία ολοκληρώνεται φέτος το καλοκαίρι, με 

αποτέλεσμα αυτή τη στιγμή να είναι σχεδόν εξοπλισμένος ο συγκεκριμένος χώρος 

και το χειμώνα και το καλοκαίρι για να μπορούμε έτσι να φιλοξενούμε και ομάδες 

και αποστολές από τα βαλκάνια, έχουν εκδηλώσει ήδη ενδιαφέρον Βούλγαροι και 

Ρουμάνοι για να γίνει η προετοιμασία στις Σέρρες και η φιλοξενία θα γίνει στους 

ξενώνες της Χρυσοπηγής.  

Σε όλες τις εγκαταστάσεις το Α.Ο. και με την εργασία του Α.Ο. αλλά και με 

την εργασία της ΔΕΠΚΑ κάναμε μεγάλες διοργανώσεις, πανελλήνιο πρωτάθλημα 

άρσης βαρών, βαλκανικό πρωτάθλημα μπάντμιντον, πανελληνίους αγώνες Tae kwon 

do, πανελληνίους αγώνες πάλης, πανευρωπαϊκό camp προπόνησης μπάντμιντον, 

πανεπιστημιακό πρωτάθλημα Tae kwon do. Θα λέγαμε ότι το 2005, αν το δούμε 

στατιστικά, ήταν ίσως από τις καλύτερες χρονιές στα πλαίσια των αθλητικών 

δραστηριοτήτων. 

κ. Αναστασιάδης:  Τα λεφτά από που είναι; 

κ. Αραμπατζή: Οι διοργανώσεις γίνονται σε συνεργασία με τον δήμο 

Σερρών. Το Στάδιο ολοκληρώθηκε με έργα του 2004, η κλειστή αίθουσα είναι από 

την Γ.Γ. Αθλητισμού λεφτά τα οποία ήρθαν κατόπιν μελέτης που κάναμε σαν Δήμος 

Σερρών.  
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Τελειώνοντας προχώρησε το κλειστό Κολυμβητήριο ολυμπιακών 

προδιαγραφών με αποτέλεσμα αυτή τη στιγμή να απορροφηθούν όλα τα 

προβλεπόμενα χρήματα για το κολυμβητήριο για να έχουν φτάσει οι εργασίες σε μια 

μορφή τέτοια ώστε να μπορούμε σιγά – σιγά να λέμε ότι τα επόμενα χρόνια να 

διεκδικήσουμε κάποια χρήματα ώστε να τελειώσουμε το κολυμβητήριο.  

Όσον αφορά τον Α.Ο. ολοκλήρωσε γήπεδα ποδοσφαίρου, όπως είναι στο 

Αεροδρόμιο, που έκανε ένα καινούργιο γήπεδο το 2005 με αποτέλεσμα να 

φιλοξενούνται εκεί δυο ομάδες με ευπρέπεια, ο Ιωνικός και ο Φωστήρας, και 

συντήρησε όλους τους χλοοτάπητες όλων των διαμερισμάτων και στο Αθλητικό 

Πάρκο Ομόνοιας όπου μέχρι τώρα βοσκούσαν προβατάκια αυτή τη στιγμή 

γυμνάζονται πάρα πολύ φίλαθλοι Σερραίοι και τα παιδιά τους και να είναι ένα 

ευπρεπές αθλητικό πάρκο. Ταυτόχρονα το 2005 εκπονήθηκε μελέτη για 1,5 εκ. € 

όσον αφορά το πάρκο Ομόνοιας για να αναβαθμιστούν 5 γήπεδα ποδοσφαίρου, 

γήπεδα τένις και όλες οι υφιστάμενες αθλητικές εγκαταστάσεις.  

Θα ήθελα να πω ότι όσον αφορά το αθλητικό έργο, ήταν το 2005 ίσως από τα 

πλουσιότερα που έγιναν τα τελευταία χρόνια.  

κ. Αντιπρόεδρος: Πάμε τώρα στα ΚΑΠΗ και στο πράσινο και στην κ. 

Πασχάλη. 

κ. Πασχάλη: Η λειτουργία των ΚΑΠΗ είναι γνωστή και η λειτουργία της, το 

Δ.Σ. ήταν πάντα ομόφωνο και πάντα είχε ιδέες και συμφωνούσε σε ότι και αν γινόταν 

ομόφωνα. Αυτό που πρέπει να παρατηρήσουμε στην χρονιά που μας πέρασε είναι ότι 

η τακτική επιχορήγηση του Δήμου ενώ ήταν 150.000 ο Δήμαρχος πρόσθεσε συν 

20.000 και έγινε 170.000 για όλα τα ΚΑΠΗ και το πιο σημαντικό είναι ότι 

δημιουργήθηκε το 3ο ΚΑΠΗ στους 40 Μάρτυρες σε μια εγκατάσταση ενοικιαζόμενη 

τον πρώτο καιρό με μία αίθουσα και με τον καιρό προσθέσαμε και την 2η αίθουσα 

που χρησιμοποιείται για χορωδίες, για γυμναστική των μελών του ΚΑΠΗ και 

διάφορες άλλες δραστηριότητες. Κατά τα άλλα τα έσοδα και τα έξοδα είναι μπροστά 

και τα βλέπουμε όλοι από 194.000 ήταν τα έσοδα, τα έξοδα 190.000 και είχαμε 

υπόλοιπο 3.300 €.  

Οι δραστηριότητες της ΚΑΔΕ ήταν οι συνηθισμένες με τις αιτήσεις δημοτών 

που γνωμοδότησε η ΚΑΔΕ και έχουν προχωρήσει και έχουν φτάσει στην εκτιμητική 

επιτροπή του Δήμου. Συγχρόνως έχουμε τελειώσει την καταγραφή της δημοτικής 

περιουσίας που νομίζω ότι και αυτό για πρώτη φορά έχει γίνει, έχει γίνει η 

καταγραφή μέσα στο 2005 αλλά η παρουσίαση θα γίνει από τον κ. Δήμαρχο τώρα.  

Τα έσοδα της ΚΑΔΕ είναι γνωστά ήταν 25.000, ενώ είχαμε ζητήσει από το 

Δ.Σ. και μας δόθηκαν 45.000 πήραμε μόνο τις 25.000 γιατί δεν πληρώθηκαν αυτοί 

που έκαναν την καταγραφή γιατί η παράδοση έγινε μέσα στο 2006.       

Όσο για το πράσινο, για πρώτη εργασία που ξεκίνησε το πράσινο ήταν η 

άρδευση σε όλες τις νησίδες. Σχεδόν στο 80% του Δήμου δεν υπήρχε άρδευση, 

δηλαδή ενώ υπήρχαν ωραίες διαμορφωμένες νησίδες από προηγούμενες Δ.Α. και ενώ 

συνέχεια έμπαιναν φυτά δεν μπορούσαν να κρατηθούν γιατί δεν υπήρχε νερό. 

Ξεκινήσαμε με την άρδευση στα πάρκα των Μακεδονομάχων, Αλευρά, Σεργάλ, Β’ 

Νεκροταφεία, Μ. Αλεξάνδρου, Αγίων Αναργύρων, στα ΤΕΙ, στο ΞΕΝΙΑ, αφού 

έγιναν αυτά προχωρήσαμε στην δενδροφύτεση και στη φύτευση φυτών και στη 

δημιουργία καινούργιων πάρκων, στην πλατεία Ελευθερίας έγινε αναδιαμόρφωση 

γκαζόν και φυτών, στην πλατεία Εμπορίου δημιουργήθηκε το παρκάκι και γκαζόν, 

φυτά και διακόσμηση και φωτισμός, στην πλατεία Αγ. Δημητρίου έγινε καινούργιο 

πάρκο  πάλι με  διακόσμηση,  φυτά,  φωτισμός και παιδικές χαρές, στο Ηρώον γίνεται  
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ένας ευπρεπισμός και μια καθαριότητα και μια συντήρηση και ήδη ξεκίνησε η 

αναδιαμόρφωση με γκαζόν και φυτά, στον Κουλά έγιναν διάδρομοι, φωτισμός και 

αναδάσωση, στην Βενιζέλου έγιναν στην είσοδο των πόλεων και από τις δύο πλευρές, 

στο Ξενία έγινε ένα πάρκο με φυτά και σιντριβάνι, στην Αγ. Σοφιά έγινε μια 

συντήρηση αλλά έγινε μια συνεννόηση με την υπηρεσία Αρχαιολογίας που θα 

προχωρήσει λίγο πιο βελτιωμένα, στην Ερμού έγινε ένα παρκάκι, στην Αγ. Βαρβάρα 

ένας καθαρισμός και ένας ευπρεπισμός γιατί βρισκόμαστε στη σύνδεση με νερό, και 

συζητήσαμε με την υπηρεσία αθλητισμού να μπουν γήπεδα τένις και μπάσκετ. 

Επίσης έχουμε φυτέψει φυτά στην είσοδο της πόλης, στα στρατόπεδα στην 

Πολυτεχνείου, λεπτομέρειες και διάφορα άλλα σε διάφορα πάρκα.  

κ. Αντιπρόεδρος: Θα παρακαλέσουμε τώρα τον κ. Τζιώνη να μας ενημερώσει 

για την ΔΕΠΚΑ.  

κ. Τζιώνης: κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ.κ. Συνάδελφοι, η ΔΕΠΚΑ συνέχισε 

και το 2005 το πλούσιο έργο της με πολλές και ποικίλες δράσεις σε όλους τους 

πολιτιστικούς τομείς και αθλητισμού. Αναβάθμισε πάρα πολλές εκδηλώσεις οι οποίες 

πραγματοποιούνται εδώ και πολλά χρόνια και αποτελούν θεσμό για την ΔΕΠΚΑ, 

υλοποίησε τα γνωστά προγράμματα που είναι επιδοτούμενα, Πλησίον Σύνταξης, ..., 

Μαζικός Αθλητισμός, Νέες θέσεις εργασίες, ειδικές ανάγκες απεξάρτησης, νέες 

θέσεις ΟΠΑ γυναικών, δράσεις Σφαγείων, Ομόνοιας, μονάδες κοινωνικής μέριμνας 

Βοήθεια στο Σπίτι Α και Β, και τον απόδημο ελληνισμό χάρη στον οποίο 

αξιοποιήθηκαν οι εγκαταστάσεις της Χρυσοπηγής.  

Όπως είπα αναβάθμισε πολλές εκδηλώσεις και η σημαντικότερη που γίνεται 

κάθε χρόνο είναι η πανελλήνια χορευτική συνάντηση τον Σεπτέμβρη η οποία ενώ 

πραγματοποιούνταν 3 μέρες πήγαμε στις 2 εβδομάδες με περισσότερους συλλόγους 

φιλοξενούμενους και από τους συλλόγους των Δ.Δ. και με οργάνωση στις γειτονιές 

με λαϊκά γλέντια με μουσική και με χορό, συνεχίστηκαν όλες οι εκδηλώσεις των 

περιφερειακών πολιτιστικών κέντρων, οργανώθηκε καλύτερα η φιλαρμονική 

ορχήστρα με περισσότερες εκδηλώσεις, δώσαμε μεγάλη βαρύτητα και στις γιορτές 

των Χριστουγέννων και Πάσχα με πολλαπλές εκδηλώσεις κοινωνικού, μουσικού, 

παιδαγωγικού και ψυχαγωγικού χαρακτήρα και επίσης στον τομέα των εκδόσεων 

είχαμε την παρουσίαση του οδηγού της πόλης των Σερρών χτες και σήμερα, 100 

χρόνια του ΟΡΦΕΑ και διατίθενται από τη βιβλιοθήκη μας όπου γίνεται ένα 

σημαντικότατο έργο, έχουμε πλούσια βιβλιοθήκη και με πολλούς συμπολίτες μας 

μικρούς και μεγάλους που συναλλάσσονται με την βιβλιοθήκη.  

Επίσης θα πρέπει να τονίσουμε ιδιαίτερα ότι συνεχίστηκε η λειτουργία του 

γραφείου συμβουλευτικής γονέων και νέων με υπεύθυνη την κ. Ιουλία ... 

εκπαιδευτικό, ειδική θεραπευτικής αγωγής και ψυχοπαιδαγωγικής επικοινωνίας. 

Κατά το έτος 2005 υπήρξαν 32 νέα περιστατικά με συμμετοχή 96 ατόμων ενώ 

συνέχισαν και την αγωγή και κατά τον προηγούμενο χρόνο άλλα 10 περιστατικά με 

συμμετοχή 30 ατόμων και περιοδικά συνεχίζουν από προηγούμενες χρονιές να 

επαναλαμβάνουν συνεδρίες άλλα 50 άτομα και αυτή είναι μια πολύ μεγάλη 

προσφορά από τη ΔΕΠΚΑ προς τους δημότες των Σερρών. 

κ. Αναστασιάδης: Το ότι ψήνετε σουβλάκια για να φάει ο κόσμος είναι 

πολιτισμός αυτό;  

κ. Αντιπρόεδρος:  Δεν έχετε τον λόγο, θα τον έχετε στο τέλος.  

κ. Τζιώνης: Εκείνο που θέλω να πω είναι ότι στην ΔΕΠΚΑ γίνεται 

πραγματική δουλειά στον χώρο του πολιτισμού και συνεργασία άψογη με όλο το Δ.Σ. 

και με το προσωπικό, υπάρχει μεγάλη εμπειρία στη διοργάνωση εκδηλώσεων, 

υπάρχει  προγραμματισμός κατά  εποχές,  κατά μήνες και 365 μέρες το χρόνο είμαστε 
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όλο το προσωπικό και η διοίκηση στη διάθεση των συμπολιτών μας για την 

οργάνωση αυτών των εκδηλώσεων που βοηθάνε πάρα πολύ στην καλλιέργεια την 

ψυχική και την ανάπτυξη του πνευματικού επιπέδου. Κάνουμε εκδηλώσεις σε όλους 

τους τομείς, στη μουσική, στα εικαστικά, στον εκδοτικό τομέα, στον αθλητισμό και 

γι’ αυτόν τον λόγο πιστεύω ότι το 2005 ήταν ένα πλούσιο έργο από πλευράς ΔΕΠΚΑ 

και θα το χαρακτήριζα το καλύτερο από τα προηγούμενα χρόνια γιατί μένει το 2006 

που οι εκδηλώσεις είναι πάρα πολλές και τις βλέπετε όλοι και τις βλέπετε καθημερινά 

από τις προσκλήσεις από τις οποίες λαμβάνετε. 

κ. Αντιπρόεδρος: Πάμε στο ΔΗΠΕΘΕ. Όπως καταγράφεται εδώ πέρα από τα 

έργα που ανέβηκαν ανταποκριθήκαμε στις υποχρεώσεις μας στην προγραμματική με 

το Υπουργείο Πολιτισμού, οφείλουμε ακόμη μία φορά να επισημάνουμε ότι η 

συνδρομή του Δήμου ήταν κάθε μήνα ή ενίοτε και πιο μπροστά όποτε χρειαζόταν, 

επομένως δεν είχε κανένα πρόβλημα αντίθετα μας διευκόλυνε ώστε να είμαστε 

εντάξει στα οικονομικά μας, είχαμε βεβαίως και τις άλλες παράλληλες εκδηλώσεις 

που θέλαμε για να ανταποκριθούμε στο στόχο μας. Η πειραματική σκηνή διοργάνωση 

την 2η Πανεπιστημιάδα Θεάτρου, το σεμινάριο θεατρικής παιδείας, θεατροπαιχνίδια 

και βεβαίως έχετε μπροστά σας και την οικονομική κατάσταση όσον αφορά τα έσοδα 

και τα έξοδα μιλάμε πάντα για το 2005. 

Η Δ.Ε. Παιδικών Σταθμών, επειδή λείπει η κ. Ιλανίδου και είναι πάρα πολύ 

αναλυτικά όσα είναι καταγεγραμμένα μέσα, αν συμφωνείτε και εσείς να αφήσουμε 

μόνο αν έχετε κάποια ερώτηση να κάνετε.  

Να πάμε στην ΔΕΕΚ να μας πει ότι έχει ο κ. Μπαμπαΐτης και να αρχίσουν οι 

τοποθετήσεις.  

κ. Μπαμπαΐτης:  Η ΔΕΕΚ γνωρίζετε όλοι ότι ασχολείται με την 

επαγγελματική κατάρτιση ανέργων. Ήταν μια από τις χρονιές που είχαμε αρκετά 

προγράμματα, ήταν κυρίως προγράμματα που αφορούν σε νέα επαγγέλματα όπως 

γνώσεις επάνω σε ανακύκλωση χαρτιού, υάλου. Κυρίως έχουμε πραγματοποιήσει 9 

προγράμματα, συνολικά αν θέλετε να σας πω έχουμε καταρτίσει 148 ανέργους, 

σύνολο οι ώρες που έχουν διδαχτεί είναι 2.600 ώρες, έχουν έρθει μέσα από την 

ΔΕΕΚ στην πόλη μας χρήματα στους ανέργους και σε κάποιους οι οποίοι 

εκπαιδεύουν αυτούς τους ανέργους περίπου στις 300.000 €.  

Από εκεί και πέρα η ΔΕΕΚ λειτουργεί και σαν πιστοποιημένο κέντρο, 

πιστοποίηση πάνω σε γνώση Η/Υ. Θέλω να τονίσω εδώ ότι δεν έχουμε χτυπήσει τις 

τιμές της αγοράς, λειτουργούμε με τις τιμές της αγοράς και έχουμε καταρτίσει 

περίπου 130 ενδιαφερόμενους μαθητές σε πτυχία υπολογιστών, αυτό είναι το έργο 

μας. Είναι μια από τις μικρές επιχειρήσεις του Δήμου αλλά είμαστε αρκετά 

περήφανοι που είμαστε μέσα στην πρώτη 20άδα όλων των ΔΕΕΚ της Ελλάδας από 

άποψη επιστημονικού προσωπικού που χρησιμοποιούμε, από άποψη κτιριακών 

εγκαταστάσεων και κυρίως των προγραμμάτων που χρησιμοποιούμε.  

κ. Αντιπρόεδρος:  Ευχαριστούμε. Φτάσαμε στο τέλος και τώρα ξεκινάμε με 

τις τοποθετήσεις αρχίζοντας βέβαια από τους επικεφαλείς των συνδυασμών και στη 

συνέχεια όποιος άλλος θα ήθελε να πάρει το λόγο. Αν θέλετε να κάνετε να κάνετε 

κάποιες ερωτήσεις έτσι ώστε οι τοποθετήσεις να είναι ολοκληρωμένες.   

κ. Περδίκης:  Για τον Α.Ο. στα έργα υποδομής που εκτελέστηκαν στο 

προηγούμενο έτος, ανάμεσα στα άλλα στεγανοποίηση ... γηπέδου, αποδυτηρίων 

δημοτικού γηπέδου, τοποθέτηση καθισμάτων πλαστικών ... του γηπέδου, τοποθέτηση 

νέου χλοοτάπητα στο δημοτικό γήπεδο Σερρών. Μπορείτε να μας πείτε πόσα 

ξοδέψατε αφού τα εκτελέσατε αυτά τα έργα , από που χρηματοδοτηθήκατε και με 

ποιες αποφάσεις Δ.Σ. εκτελέσατε αυτά τα έργα;  
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κ. Αραμπατζή:  Η στεγανοποίηση των κερκίδων κόστισε στον Α.Ο. με 

χρηματοδότηση του Δήμου Σερρών 20.000 €. Το άλλο κομμάτι, όσον αφορά 

εξωραϊσμός αποδυτηρίων, ανακατασκευή νέου χλοοτάπητα του γηπέδου, όπως και 

τοποθέτηση πλαστικών καθισμάτων, έγινε η τοποθέτηση από την ΕΠΑΕ η οποία 

χρηματοδότησε το γήπεδο με ποσό το οποίο δεν γνωρίζει ο Α.Ο. ή ο Δήμος Σερρών 

μέχρι ποιου σημείου ανέρχεται αλλά η ΕΠΑΕ ήταν ο χρηματοδότης των 

συγκεκριμένων έργων στο πλαίσιο αναβάθμισης όλων των γηπέδων της χώρας 

ιδιαίτερα αυτών που παίζουν Β’ κατηγορία.  

κ. Περδίκης: Και γιατί αναφέρατε ότι το εκτελέσατε εσείς το 2005; 

κ. Αραμπατζή: Εκτελέστηκαν. Δεν έγιναν με την επίβλεψη του Δήμου. 

κ. Περδίκης: Όταν λέτε ¨εκτελέστηκαν¨, παραπέμπει στο Ν.Π. Α.Ο. Δήμου 

Σερρών. Απολογείται για τα πεπραγμένα του 2005 ο Α.Ο. και λέει ¨έκανα στο 

Δημοτικό Γήπεδο αυτά και αυτά και αυτά¨. Και σας λέω, δώστε μας την οικονομική 

εικόνα αφού τα κάνατε. 

κ. Αραμπατζή: Για να γίνει αυτό έγιναν κάποιες διαδικασίες ώστε να 

επιτευχθεί αυτό το πράγμα. Έγινε παραχώρηση του δημοτικού γηπέδου στην ΠΑΕ 

Πανσερραϊκός για ένα χρόνο, με αυτόν τον τρόπο με πάρα πολύ γρήγορες διαδικασίες 

επιτεύχθηκαν όλα αυτά που προαναφέρθηκαν. Αυτή τη στιγμή εμείς διαθέτουμε ένα 

γήπεδο και θα το έχουμε στα χέρια μας στις 20 Αυγούστου το οποίο είναι πλήρως 

αναβαθμισμένο. Το αποτέλεσμα είναι ότι ο Δήμος Σερρών και δεν κωλυσιέργησε 

μέσα από διαδικασίες δημοπρασίας το οποίο μπορεί να τελείωνε μετά από 4-5 χρόνια 

όπως συνέβη με την κλειστή αίθουσα του γυμναστηρίου στον στίβο όπως σας είπα 

γιατί εκεί το 2003 εγκρίθηκαν τα λεφτά και το 2006 τελειώνει το γήπεδο. Το ίδιο 

πράγμα συμβαίνει και εδώ, με αυτή τη διαδικασία έχουμε ένα γήπεδο το οποίο είναι 

πλήρως ανακαινισμένο.  

κ. Περδίκης: 2η ερώτηση, πόσα γήπεδα ποδοσφαίρου υπάρχουν στις 

εγκαταστάσεις του πάρκου Ομόνοιας;  

κ. Αραμπατζή: 5 γήπεδα ποδοσφαίρου. 

κ. Περδίκης: Ποια εννοείτε 5;  

κ. Αραμπατζή: Ένα γήπεδο είναι το πρώτο αυτό που έγινε με την μισή 

κερκίδα που δεν έχει τελειώσει, τα άλλα δύο που λειτουργούνε και ένα γήπεδο που 

ήταν παραχωρημένο στην ΠΑΕ Πανσερραϊκός αλλά χρησιμοποιούνταν και από τον 

Α.Ο. για προπονήσεις και άλλων ομάδων, όπως και αυτό το γήπεδο που ήταν 

παραχωρημένο στους Αετούς και το οποίο πάλι χρησιμοποιείται από ομάδες του 

Δήμου Σερρών.  

κ. Περδίκης: Λέτε ότι ¨στα δύο γήπεδα τένις πραγματοποιήθηκαν 

προγράμματα μαζικού αθλητισμού και χρησιμοποιούνται καθημερινά από το κοινό¨. 

Σε ποιους απευθύνεστε κ. Αραμπατζή; 

κ. Αραμπατζή: Βεβαίως χρησιμοποιείται από το κοινό. 

κ. Περδίκης: Σε μένα το λέτε αυτό το πράγμα; Μου λέτε ότι στα δύο γήπεδα 

τένις πραγματοποιήθηκαν προγράμματα μαζικού αθλητισμού και χρησιμοποιούνται 

από το κοινό καθημερινά;  

κ. Αραμπατζή: Βεβαίως. Θα σας εξηγήσω για ποιο λόγο το λέω. Αυτή τη 

στιγμή ο Α.Ο. έχει εδώ και 1,5 χρόνο εκτελεί τμήματα μαζικού αθλητισμού τένις, με 

συγκεκριμένη γυμνάστρια η οποία έχει ενήλικες και η οποία ενίοτε κάνει και πάνω 

στο κλειστό και μερικές φορές ... (αλλαγή πλευράς) ... απογευματινές ώρες, από τις 

6:30 και μετά τα γήπεδα εκείνα χρησιμοποιούνται και μάλιστα ... 

κ. Αναστασιάδης: Μα είναι κατεστραμμένα εκείνα.  
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κ. Αραμπατζή: Κάνετε λάθος. Πήγατε για να δείτε; Το Σαββατοκύριακο έγινε 

τουρνουά τένις κάτω στον ΟΒΑ, το ξέρετε εσείς;  

κ. Μηλίδης: Ήθελα να ρωτήσω, έγινε αναφορά για την περίφραξη του  

Ηρώου, το έχω ξαναθέσει σαν θέμα αυτό, υπήρχε και είναι ένα ερώτημα πάρα 

πολλών Σερραίων, υπήρχε εκεί μια ωραιότατη περίφραξη η οποία είχε και ιστορική 

σημασία γιατί ποιος δεν πήγε εκεί για βόλτα ή για να καταθέσει στεφάνι, ήταν 

ωραιότατη περίφραξη με ιστορική μνήμη, δεν ξέρω γιατί, από τότε που έγινε ο 

δρόμος και κόπηκε, έγινε κάποια έρευνα μήπως είναι κάπου πεταμένη και δεν την 

πήρε ο εργολάβος και δεν της δίνεται η αξία που της πρέπει;  

Το άλλο ερώτημα είναι για το ελαιοτριβείο επάνω στον Ελαιώνα το οποίο 

χρηματοδοτείται από την ... από ότι ξέρω και μου είπε ο κ. Βλάχος ότι δεν προχωράει, 

ότι είναι σταματημένο, ενώ υπάρχει το πρόγραμμα και μπορεί να προχωρήσει.  

Και η 3η ερώτηση είναι για την περίφημη διάβαση των σιδηροδρομικών 

γραμμών στην Ομόνοια, ένα πρόβλημα για τα όμβρια ύδατα, δεν το λέω για να κάνω 

εντυπωσιασμό, νομίζω ότι είναι ένα πρόβλημα το οποίο απασχολεί τους ανθρώπους, 

έχουν γίνει ατυχήματα πάρα πολλά και δεν ξέρω γιατί απορροφήθηκε μόνο ένα τόσο 

μικρό ποσό και έγιναν μόνο κάποιες χωματουργικές εργασίες για ένα θέμα το οποίο 

πιστεύω ότι έχει θιγεί από όλες τις παρατάξεις. Είναι ένα πρόβλημα που δημιουργεί 

και ατυχήματα.  

κ. Δήμαρχος:  Όσον αφορά την περίφραξη, δεν μπορούμε να γνωρίζουμε και 

δεν ξέρει κανείς να μας πει αν έχει, ποιος την πήρε, που βρίσκεται. Εκείνο που 

μπορούμε να πούμε είναι ότι απλούστατα με την εργολαβία που γίνεται εκεί για την 

αναβάθμιση του χώρου, θα γίνει περίφραξη, στο σημείο που μετά την απαλλοτρίωση 

καθορίζεται το καινούργιο όριο του πάρκου και έτσι και η περίφραξη αυτή θα είναι 

ομοιόμορφη με την υφιστάμενη πρόσοψη επί της Μεραρχίας. Η παραλαβή δεν έγινε 

από εμάς, εγώ δεν υπέγραψα καμιά παραλαβή.  

Όσον αφορά το 2ο ερώτημα, για το ελαιοτριβείο υποβάλλαμε στο LEADER + 

πρόταση, έχουμε την καταρχήν έγκριση, ακόμη δεν έχουμε την άδεια δημοπράτησης. 

Υποβάλλαμε τελική μελέτη, δεν έχουμε στα χέρια την τελική μελέτη για να 

δημοπρατηθεί και να ξεκινήσει το έργο. Οι διαδικασίες γνωρίζετε πολύ καλά 

προχωρούν με πολύ αργούς ρυθμούς, υπάρχει έργο για το οποίο υποβάλλαμε 

πρόταση, άνοιξε πρόγραμμα και υποβάλλαμε πρόταση το 2003 και να 

δημοπρατήσουμε μπορέσαμε το Φθινόπωρο του 2005 και τώρα εκτελείται το έργο, 

είναι το παραδοσιακό του Σχοινά. Δύο χρόνια διαδικασίες για να εγκριθεί η πρόταση 

που υποβλήθηκε, ένα 6μηνο για να έχουμε την ωριμότητα για δημοπράτηση και μετά 

οι διαδικασίες δημοπράτησης, η εγκατάσταση εργολάβων και τώρα παίρνει ο 

εργολάβος το έργο.  

Στο ελαιοτριβείο λοιπόν βρισκόμαστε στην άδεια δημοπράτησης για να 

προχωρήσει για να μπορέσουμε να δημοπρατήσουμε και να ξεκινήσει το έργο.  

Πηγαίνουμε τώρα στην 3η ερώτηση για την διάβαση. Για την διάβαση η 

δημοπράτηση είχε γίνει πέρσι νομίζω καλοκαίρι, εγκαταστάθηκε εργολάβος, πήγε να 

ξεκινήσει το έργο, με τις πρώτες όμως εκσκαφές που έκανε βρέθηκε σε ένα υπέδαφος 

το οποίο δεν είχε προβλεφθεί, δεν φαινόταν από τις μελέτες και τις γεωτεχνικές και 

τις μελέτες θεμελιώσεων που υπήρχαν και δήλωσε αδυναμία να προχωρήσει το έργο. 

Έγιναν διαβουλεύσεις για το τι μέθοδος θα ακολουθούνταν για να μπορέσουμε να 

εξασφαλίσουμε σταθεροποίηση του υπεδάφους για να μπορέσει να θεμελιωθεί και να 

εκτελεστεί το έργο. Αφού μετά από μία έρευνα και μελέτη καταλήξαμε, 

προχωρήσαμε σε ξεχωριστή εργολαβία με άλλον εργολάβο, έκανε την υποδομή αυτή,  
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σταθεροποιήθηκε ήδη η υπόβαση, έχουμε τώρα σταθεροποιημένο το έδαφος και 

εγκαταστάθηκε πάλι και ξεκίνησε ο παλιός εργολάβος προκειμένου να κατασκευάσει 

το φρεάτιο που θα μπουν οι αντλίες για την άντληση των νερών, όταν έχουμε βροχή, 

για τα όμβρια να γίνει ο αγωγός που πρέπει να γίνει για την απορροή των ομβρίων 

και στη συνέχεια θα προχωρήσουν οι εργασίες του καθ’ αυτού έργου. Αυτά τα 

πράγματα θα γίνουν στους 2-3 προσεχείς μήνες.  

κ. Αντιπρόεδρος: Προχωρούμε λοιπόν τώρα στις τοποθετήσεις.  

κ. Σίμογλου: κ. Πρόεδρε, πριν μπω σε ορισμένα θέματα θα ήθελα να 

εκφράσω την άποψη μου για το πως παρουσιάστηκε γενικότερα η λογοδοσία που 

έγινε απόψε, με λεπτομέρειες οι οποίες εμένα με κούρασαν ιδιαίτερα και νομίζω ότι 

δεν άξιζε τον κόπο να ταλαιπωρηθεί ολόκληρο το Δ.Σ. με το να ακούμε ότι έγιναν 

εκείνα και εκείνα τα έργα. Δηλαδή ότι υπήρχε εκεί πράσινο, ότι εκεί αγοράστηκε 

φορτηγό, ότι εκεί μπήκαν κάγκελα και παραδίπλα βγάλαμε πιστοποιητικά και ούτω 

καθεξής. Υποτίθεται ότι κάθε Δ.Α. και όχι μόνο κάθε Δ.Α. αλλά και κάθε έτος της 

δημαρχιακής θητείας κάτι γίνεται, ο Δήμος εκ των πραγμάτων είτε το θέλουμε είτε 

δεν το θέλουμε είναι ένας ζωντανός οργανισμός ο οποίος λειτουργεί και τα γραφεία 

και τις υπηρεσίες και αναγκαστικά κάτι γίνεται. Αγοραστήκαν δύο φορτηγά φέτος, 

είχαν αγοραστεί άλλα δύο πέρσι και πρόπερσι, πιο παλιά άλλα αγοραστήκαν και τα 

οποία χάλασαν, αλλά είναι μια λειτουργία η οποία μονότονα επαναλαμβάνεται και 

δεν μπορεί να μην επαναλαμβάνεται για τον απλό λόγο ότι ο Δήμος είτε μας αρέσει 

είτε δεν μας αρέσει ζει. Άρα λοιπόν το να λέμε όλες αυτές τις λεπτομέρειες δεν 

νομίζω ότι προσφέρει τίποτα απλώς νομίζω ότι όλους μας κουράζει.  

Πέρα από αυτό όμως θα ήθελα να παρατηρήσω το εξής. Βρήκα τον 

προϋπολογισμό και τον απολογισμό του 2004, και έκανα μια σύγκριση με το 2005. 

Σας βεβαιώ ότι συνολικά μιλώντας είδα τα ίδια πράγματα. Στα μεν έσοδα για το 2004 

ήταν και τότε 50.000.000 €, και υπήρχε ένα υπόλοιπο από τις εισπράξεις γύρω στο 

1.000.000 και το 2004 και το 2005. 

Τα έξοδα ήταν πάλι τα ίδια με ένα υπόλοιπο το μεν 2004 1.000.000 €, το δε 

2005 700.000 €. Δηλαδή με άλλα λόγια ο ένας προϋπολογισμός λίγο πολύ αντέγραφε 

τον προηγούμενο χωρίς να φαίνεται ότι στο διάστημα αυτό έγινε κάποια 

διαφοροποίηση στην όλη πορεία του Δήμου.  

Θα μπω σε κάποια ιδιαίτερα σημεία τα οποία ίσως θα έπρεπε να τα τονίσουμε 

και δείχνουν το πως βάδισε για τον χρόνο που πέρασε η Δ.Α. και πάμε στα 

μισθώματα αστικά. 

Το 2004 υπήρχε ένας προϋπολογισμός για 267.000 έσοδα από τα αστικά 

μισθώματα. Εισπράχθηκαν 170.000 €. Το 2005 ο προϋπολογισμός προέβλεπε 

686.000 €, εισπράχθηκαν 186.000 μόνο. Από την Δημοτική Αγορά υπήρχε ένας 

προϋπολογισμός το 2004 με προβλεπόμενα έσοδα από εκεί 88.000 € και 

εισπράχθηκαν 27.000 € και το 2005 υπήρχε προϋπολογισμός 189.000 € και 

εισπράχθηκαν 26.000 €.  

Να πούμε κάτι ακόμα, από τους κοινόχρηστους χώρους που νοικιάζονται για 

τα καταστήματα ή για άλλες χρήσεις. Υπήρχε ένας προϋπολογισμός για 400.000 € και 

εισπράχθηκαν μόνο 140.000 €. Από τα κέντρα διασκέδασης προβλεπόταν έσοδα 

400.000 € και εισπράχθηκαν 96.000 €. Από το πάρκιν για 400.000 € εισπράχθηκαν 

97.000 € και ακόμη να πω ότι για τις διαφημιστικές πινακίδες που επανειλημμένα 

πέρασαν από το Δ.Σ. να μπουν κάποιοι φόροι, προβλεπόταν έσοδα 10.000 € και δεν 

εισπράχθηκε σχεδόν τίποτα.  
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Να πάμε τώρα στα έξοδα. Πρόσεξα εδώ πως ο Δήμος προσπαθεί να βελτιώσει 

τον εαυτό του. Είδα λοιπόν τι δαπάνες έγιναν για την επιμόρφωση και εκπαίδευση 

του προσωπικού. Μηδέν. Είδα τι λεφτά διατέθηκαν για να βοηθήσουμε την 

τουριστική ανάπτυξη αυτής της πόλης, που σημαίνει τουρισμός που θα έρθει και θα 

φέρει έσοδα σε όλους μας. Μηδέν. Εκείνο επίσης που παρατήρησα, το ανέφερα ήδη 

είναι ότι υπήρχαν μεγάλες διαφορές στα προϋπολογισθέντα και στα εισπραχθέντα.  

Ενώ από τον ΚΟΚ ότι πρόστιμα υπήρχαν είναι σχεδόν όλα πληρωμένα, αυτά 

τα οποία έχουν σχέση με τον δήμο, με το πάρκιν που είναι δημοτικά, πραγματικά δεν 

είχαμε έσοδα, ήταν ελάχιστα. Επίσης πρόσεξα ότι έχουμε δάνεια τα οποία τα 

ψηφίσαμε, υπάρχει 1,5 εκ. για το κεντρικό πάρκο και είδα ότι η απορροφητικότητα 

είναι μηδέν. Είδα επίσης ότι γίναν κάποιες προσωπογραφίες δημάρχων, διατέθηκαν 

κάποιες χιλιάδες €, ποιοι είναι δεν μάθαμε ποτέ. Είδα ότι δόθηκαν 88.000 για τον 

ανδριάντα του Καραμανλή, τι γίνεται με αυτόν τον ανδριάντα; Έγινε; Ήταν μελέτη; 

Ήταν διαγωνισμός; Ή έγινε και δεν έγινε σωστός; Είδα ότι υπήρχε κονδύλιο για να 

αγοράσουμε ένα οικόπεδο για τους ROM, για να γίνουν σπίτια. Από ότι είδα δεν 

αγοράστηκε και μεταφέρθηκε για τον επόμενο χρόνο. Και βέβαια εκείνο το οποίο 

είδα και μου έκανε ιδιαίτερη εντύπωση είναι ότι για το 2005 δεν υπήρχε κανένας 

προϋπολογισμός για κατασκευή και ανακατασκευή πεζοδρομίων και δρόμων και 

ούτω καθεξής ενώ βλέπω να μπαίνει εν συνεχεία ένα κονδύλιο 8.000.000 €, από τα 

οποία για το 2005 υλοποιήθηκαν ελαχιστότατα και όλο μεταφέρεται για να 

υλοποιηθεί σαν έργα για το 2006, βέβαια το 2006 είναι η χρονιά των εκλογών. Με 

άλλα λόγια είχαν απορροφηθεί από τα 8.000.000 € 650.000 μόνο το 2005 και τα 

υπόλοιπα 7,5 εκ. προβλέπεται να υλοποιηθούνε το 2006.  

Θα ήθελα λοιπόν για όλα αυτά τα πράγματα να κάνω κάποιες γενικότερες 

παρατηρήσεις. 1ον ότι ο προϋπολογισμός του 2005 στην πράξη αντιγράφει το 2004 

πέρα από το ότι μπαίνουν ορισμένα νούμερα για κάποια έργα στα οποία υπάρχει μια 

κατακόρυφη αύξηση των κονδυλίων που βέβαια η κοινή λογική λέει ότι αυτή η 

τροποποίηση και αυτή η αλλαγή έχει καθαρά έναν ψηφοθηρικό χαρακτήρα. Δεν είδα 

επίσης και αυτό το πρόσεξα ότι δεν έγινε καμία δαπάνη για αναπτυξιακό σχεδιασμό 

αυτής της πόλης. Καμιά δαπάνη για τουριστική προβολή, καμιά δαπάνη για την 

αισθητική αναμόρφωση της πόλης. Υπάρχει το επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο είναι 

σε εξέλιξη αυτή τη στιγμή, αλλά είναι επενδυτικό μόνο για τον εργολάβο – επενδυτή, 

ο οποίος κάνει την επένδυση του για να βγάλει χρήματα. Αλλά δεν είναι επένδυση για 

τον δήμο, δηλαδή όταν λέμε επενδυτικό πρόγραμμα δεν μιλάμε να διευκολύνουμε 

κάποιον να κάνει business στην πόλη μας αλλά είναι να επενδύσουμε για τον δήμο 

και ποια είναι επένδυση για τον δήμο; Να βελτιώσουμε την ποιότητα ζωής των 

Σερραίων, να βελτιώσουμε την αισθητική του χώρου, να αναβαθμίσουμε την πόλη 

και να οδηγήσουμε σε μια τουριστική ανάπτυξη. Αυτά όμως δεν φαίνεται να 

συμβαίνουν και ακόμα, όπως είπα και προηγουμένως, υπάρχει αδυναμία αξιοποίησης 

υπαρχόντων πόρων, είτε αυτά λέγονται δάνεια, είτε αυτά λέγονται χρήματα για αγορά 

οικοπέδων για τους ROM.  

Και έτσι εκείνο που εγώ διαπιστώνω είναι ότι βασικά υπάρχει έλλειψη 

οράματος. Ανέφερε ο κ. Δήμαρχος μια φοβερή υπογεννητικότητα στην πόλη μας. 

Δεκτό. Εγώ εκείνο που θα χαιρόμουν ήταν όχι η διαπίστωση αλλά μια πρόταση, σαν 

Δήμος εμείς τι θα μπορούσαμε να κάνουμε για να βοηθήσουμε, έστω να έχουμε 5 

παιδιά παραπάνω στην πόλη μας.  

Τα διάφορα έργα τα οποία ... είναι έργα τα οποία δεν τα οραματιστήκαμε 

εμείς,  δεν τα  προτείναμε  εμείς,  αλλά είναι έργα κοινοτικά που άλλοι τα σκέφτηκαν,  
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άλλοι τα πρότειναν και εμείς συμμετέχουμε. Μα είναι δυνατόν να υπάρχει Δ.Α. η 

οποία όταν προτείνουν κάποιοι να δώσουν χρήματα και εμείς λέμε ¨δεν θέλουμε, 

μακριά αυτά από εμάς;¨.  

Γι’ αυτόν τον λόγο θα έλεγα ότι ο απολογισμός έδειξε πάλι και φέτος μια 

διαχειριστική καθαρά λειτουργία της Δ.Α. Και βέβαια να πω, περιττό είναι, ότι είναι 

πλασματικός, τελείως άλλα προϋπολογισμένα και άλλα υλοποιούνται, ότι είναι 

αναποτελεσματικά εισπρακτικός και βέβαια το χειρότερο, που δεν θα μου άρεσε να 

το πω αλλά έτσι είναι, ότι είναι ψηφοθηρικός.  

Κύριοι συνάδελφοι και κύριε δήμαρχε, είμαστε στο μέσον του 2006, θα έλεγα 

ότι έστω και αργά θα πρέπει η Δ.Α. να αλλάξει τη γραφή της, θα έλεγα ότι η Δ.Α. 

έστω και τώρα θα πρέπει αυτή τη πόλη να την αγκαλιάσει και να την βοηθήσει να 

ανεβεί προς τα πάνω και να μην προσπαθεί να την θαμπώσει όπως παλιότερα με 

λαμπερά φωτάκια. Εγώ πιστεύω ότι αν έστω και τώρα, έστω και αργά, αλλάξετε τον 

τρόπο που προχωράτε, οι Σερραίοι θα το εκτιμήσουν. Κάντε το, ότι και όσο 

προλαβαίνετε γιατί έχουμε χρόνο μέχρι τις εκλογές.  

κ. Δήμαρχος:  Ελέχθη ότι ο απολογισμός του 2005 είναι πανομοιότυπος με 

του 2004. Μα σαφώς έτσι συμβαίνει, δεν είναι δυνατόν να συμβαίνει αλλιώς, όταν 

ξέρουμε ότι το περισσότερο από το 50% των τακτικών εξόδων είναι μισθοδοσίες, τι 

αλλαγές θα έχουμε. Όταν ξέρουμε ότι τα χρήματα που έρχονται για έργα με την 

ΣΑΤΑ είναι ακριβώς τα ίδια, τι αλλαγές θα έχουμε; Εκείνα τα οποία μπορούν να 

αλλάζουν δεν είναι οι αριθμοί σαν αριθμοί, απλούστατα το που χρησιμοποιούνται, 

τουλάχιστον όσον αφορά τα έργα. Όσον αφορά τα τακτικά έξοδα δεν μπορούν να 

υπάρχουν αλλαγές. Είναι επόμενο ότι θα είναι πανομοιότυπος ο ένας με τον άλλον.  

Ελέχθη επίσης ότι στην πρόβλεψη υπήρχαν μεγάλα κονδύλια και στην 

πραγματοποίηση υπήρχαν πολύ μικρά. Το έχουμε πει κατ’ επανάληψη ότι όταν 

κάνουμε προϋπολογισμό, στον προϋπολογισμό μπαίνουν νούμερα πολύ μεγαλύτερα 

από αυτά τα οποία θα πραγματοποιηθούν για τον εξής λόγο, θέλουμε να καλύψουμε 

τον προϋπολογισμό για να μην υπάρχουν πολλές αναμορφώσεις, κάθε πιθανότητα 

αυξημένης δαπάνης για το καθένα από τα κονδύλια και γι’ αυτόν τον λόγο 

προβλέπουμε δαπάνες εκεί που δεν υπάρχει καθόλου πιθανότητα να υπάρξουν ή εκεί 

που ξέρουμε ότι θα υπάρξουν κάποιες δαπάνες βάζουμε την μεγαλύτερη δυνατή, κατ’ 

αυτόν τον τρόπο προκύπτει ένα σύνολο δαπανών πολύ υψηλό. Για να μπορέσει να 

υπάρξει ισοζύγιο στη συνέχεια, πρέπει υποχρεωτικά και οι εισπράξεις να μπουν πολύ 

υψηλές και για να μπουν πολύ υψηλές μπαίνουν σαν προβλεπόμενες εισπράξεις πολύ 

μεγαλύτερα νούμερα από αυτά που πραγματικά υπολογίζουμε ότι θα υπάρχουν. Είναι 

κάτι το οποίο πάντοτε συμβαίνει, το έχουμε εξηγήσει και νομίζω ότι το γνωρίζετε 

πολύ καλά.  

Το δάνειο για το πάρκο, υπάρχει ένα δάνειο και έμεινε αναξιοποίητο. Δεν 

έμεινε αναξιοποίητο. Όταν εκεί πήραμε την απόφαση για το πάρκο, πολύ μικρή ήταν 

η πιθανότητα να συμφωνήσουν οι ιδιοκτήτες των οικοπέδων και να προχωρήσουμε 

σε αποζημίωση για να γίνει η μεταβίβαση. Το πιθανότερο ήταν να προχωρήσουμε 

δικαστικά. Αλλά η νομοθεσία προβλέπει ότι για να μην χάσουμε στο δικαστήριο 

πρέπει να είναι εξασφαλισμένος ο πόρος από τον οποίο θα μπορέσουμε να 

πληρώσουμε, πρέπει να υπάρχει κονδύλιο. Έπρεπε λοιπόν να έχουμε παρμένη 

απόφαση για το πάρκο, να είναι γραμμένο το κονδύλι στον προϋπολογισμό μας για να 

μπορούμε να αντιμετωπίσουμε το δικαστήριο. Και έτσι πράγματι συμβαίνει, και έτσι 

υπολογίζουμε ότι θα προχωρήσει ευνοϊκά η υπόθεση και θα τελειώσει η υπόθεση. 
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 Βέβαια δεν μπορούμε να επιταχύνουμε διαδικασίες γιατί ξέρετε ότι τα 

δικαστήρια καθυστερούν. Άρα υπήρχε ουσιαστικός λόγος να φαίνεται το δάνειο, 

υπάρχει το δάνειο αλλά δεν χρειάζεται να εισπραχθεί προς το παρόν. Όταν χρειαστεί, 

αμέσως θα εισπραχθεί και θα χρησιμοποιηθεί.  

Για τον ανδριάντα νομίζω ότι το είχαμε συζητήσει, είχε γίνει διαγωνισμός, 

απέβη άκαρπος, σταμάτησε και στη συνέχεια περιμένουμε μια διαδικασία σε 

συνεργασία με το ίδρυμα Καραμανλή για να προχωρήσει η όποια διαδικασία 

προχωρήσει.  

Για το οικόπεδο των ROM υπάρχει μια ορισμένη διαδικασία, για να γίνει 

αγορά οικοπέδου γίνεται διαγωνισμός, υπάρχουν προτάσεις – προσφορές, από αυτές 

τις προσφορές βλέπει ο Δήμος ποιες είναι συμφέρουσες και ποιες όχι και προχωρά. 

Προχωρήσαμε λοιπόν σε διαγωνισμό, ζητήσαμε 36 στρ., είχαμε προσφορά για 20 

στρ. Σχεδόν, έγινε εκτίμηση από ορκωτούς εκτιμητές και την εκτίμηση αυτή τη 

στείλαμε στο ΥΠΕΣ και με βάση αυτή τη συγκεκριμένη εκτίμηση που στείλαμε για 

συγκεκριμένα οικόπεδα πάρθηκε η απόφαση από το ΥΠΕΣ να μας δοθούν τα 

χρήματα και μας εστάλει η πρώτη δόση. Εκεί που έχουμε σταματήσει αυτή τη στιγμή 

είναι ότι πρέπει να τελειώσει η διαδικασία της πράξης εφαρμογής στην συγκεκριμένη 

περιοχή του Αγ. Αθανασίου για να είναι τακτοποιημένα τα κτήματα τα οποία θα 

αγοραστούν. Αυτή τη στιγμή βρίσκεται στη Νομαρχία προς κύρωση από τον 

νομάρχη, χρειάζεται να παρθεί απόφαση νομάρχη, να τελειώσει η διαδικασία της 

πράξης εφαρμογής και να προχωρήσουμε στην διαδικασία της αγοράς των 

οικοπέδων.  

Όσον αφορά τις οδοποιίες, πέρσι τελείωσαν οι μελέτες, και όταν τελειώνουν 

οι μελέτες μπαίνουμε σε πρόγραμμα για να ξεκινήσουν, οι μελέτες για να φτάσουν σε 

ωριμότητα και να δημοπρατηθούν ήταν στο καλοκαίρι του 2005, γνωρίζετε ότι για 

μια ή δύο από αυτές είχαμε επανειλημμένες δημοπρατήσεις επειδή οι εργολάβοι 

συμφωνούσαν και δεν δίναν προσφορές, υπάρχει εργολαβία η οποία δεν είχε 

δημοπρατηθεί τον Ιούνιο του 2005 και τελικά μετά από επανειλημμένες άκυρες, 

άγονες δημοπρασίες ανατέθηκε τον Απρίλιο του 2006, βλέπετε λοιπόν ότι υπήρχαν 

καθυστερήσεις ... (αλλαγή κασέτας) ... και να ξεκινήσουμε μετά τα δύο πρώτα 

χρόνια, οι δρόμοι ήταν δύο ο ένας ήταν το δίκτυο της ύδρευσης που κατασκευαζόταν 

και ο 2ος ήταν το οικονομικό.  

Όσον αφορά ότι δεν υπάρχει καμία κίνηση για τουριστική ανάπτυξη, για 

αισθητική αναμόρφωση, καμία επενδυτική κίνηση. Νομίζω ότι γίνεται μια 

προσπάθεια για αναβάθμιση αισθητική και η προσπάθεια γίνεται με τα πάρκα και τις 

παιδικές χαρές. Επειδή έφυγε ο κ. Σίμογλου θα συνεχίσω μετά. 

κ. Αγγελίδης: κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ.κ. Σύμβουλοι, μελετώντας τα 

πεπραγμένα της Δ.Α. για το έτος 2005, αυτό που διαπιστώνει κανείς είναι ότι 

δύσκολα διακρίνει διαφορές από τα πεπραγμένα του έτους 2004 και από τα 

πεπραγμένα του έτους 2003. Παρατηρούμε ότι κατά τη διάρκεια της δημαρχιακής 

θητείας η Δ.Α. δεν παρουσίασε ένα νέο δικό της έργο. Περιορίστηκε στη διαχείριση 

της υπάρχουσας κατάστασης στο δήμο με αποτέλεσμα τη στασιμότητα σχεδόν σε 

όλους τους τομείς του Δήμου. Κρίνοντας την 4ετία της Δ.Α. με δυο λόγια αυτό που 

θα μπορούσα να πω είναι ότι η Δ.Α. αποδείχθη αναποτελεσματική, αναξιόπιστη και 

με ασήμαντο έργο. Φεύγει χωρίς να αφήσει τη σφραγίδα της στο δήμο. Τα ίδια 

προβλήματα που κυριαρχούσαν κατά τη διάρκεια της προηγούμενης προεκλογικής 

περιόδου, μπροστά στα ίδια προβλήματα βρισκόμαστε και πάλι, κυκλοφοριακό, 

πάρκιν, Δημαρχείο, Δημοτική Αγορά, διαχείριση απορριμμάτων, στρατόπεδα, 

οικονομικό  πρόβλημα  του Δ ήμου  κ.λπ.  Δεν αμφισβητώ ότι η κάθε Δ.Α. έχει καλές 
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 προθέσεις και προσπαθεί για το καλό του τόπου και κατά τη διάρκεια της 

δημαρχιακής θητείας σίγουρα κάποιο έργο από τις καθιερωμένες χρηματοδοτήσεις 

της πολιτείας προς τους δήμους παράγεται. Είναι θετικό το ότι έγιναν κάποιες 

ασφαλτοστρώσεις. Θετικό επίσης είναι το ότι μπήκαν και κάποια λουλούδια σε 

κάποια πάρκα. Όμως σε καμιά περίπτωση δεν νοείται έργο μιας 4ετίας μιας Δ.Α. οι 

κάποιες ασφαλτοστρώσεις και τα κάποια λουλουδάκια που μπήκαν σε κάποια πάρκα.  

Οι πολλές και βαρύγδουπες υποσχέσεις της Δ.Α. για μεγαλεπήβολα έργα, οι 

προεκλογικές υποσχέσεις έμειναν υποσχέσεις χωρίς αντίκρισμα. Να υπενθυμίσω 

μερικές, η Δ.Α. για την επίλυση του κυκλοφοριακού προβλήματος είχε υποσχεθεί 

1.200 νέες θέσεις στάθμευσης, όχι μόνο δεν δημιουργήθηκε ούτε μία νέα θέση 

στάθμευσης αλλά πολύ πιθανό να αφαιρέθηκαν και θέσεις στάθμευσης από τους 

πειραματισμούς της Δ.Α. στις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις.  

Η υπόσχεση για μεταφορά της Δημαρχίας στη Νομαρχία και η Νομαρχία σε 

νέο Νομαρχιακό Μέγαρο κοντά στην περιαστική οδό δεν υλοποιήθηκε. 

Στον τομέα του περιβάλλοντος υποσχέσεις για τις διαμορφώσεις των 

κοιλάδων Αγ. Βαρβάρας, Αγ. Γεωργίου, για την ανάπτυξη πρασίνου στο Αθλητικό 

Πάρκο Ομόνοιας, δεν ευοδώθηκαν. Κάποιοι κάδοι ανακύκλωσης που μπήκαν σε 

κάποια σημεία της πόλης, δυστυχώς έχουν μετατραπεί σε διαφημιστικές πινακίδες 

λόγω του ότι η Δ.Α. δεν στάθηκε ικανή να ενημερώσει και να ευαισθητοποιήσει τους 

πολίτες στο θέμα της ανακύκλωσης.  

Στον τομέα του αθλητισμού, τα μεγάλα έργα που υποσχέθηκε προεκλογικά η 

Δ.Α. όπως γήπεδο ποδοσφαίρου, αθλητικό κέντρο βαρέων αθλημάτων, ειδικό κέντρο 

αθλητισμού στους Επταμύλους, δύο πίστες στον Λαϊλιά, περιπατητικά μονοπάτια και 

ποδηλατόδρομοι που θα συνέδεαν τις κοιλάδες Αγ. Βαρβάρας, Αγ. Αναργύρων και 

Αγ. Γεωργίου έμειναν στα χαρτιά.  

Οι μεγάλες παρεμβάσεις που υποσχέθηκε η Δ.Α. στον τομέα του Πολιτισμού 

όπως ίδρυση Δραματικής Σχολής Νέων, δημιουργία Αρχαιολογικού Μουσείου, 

ανέγερση κτιριακού συγκροτήματος για πολιτιστικό και συνεδριακό κέντρο, 

δυστυχώς μάλλον παραπέμπονται στο πρόγραμμα της 8ετίας όπως συνηθίζει να λέει 

ο κ. Δήμαρχος.  

Η δημιουργία τμήματος Γεωπονικής Σχολής του Α.Π.Θ. και η δημιουργία 

Πανεπιστημιακής Σχολής Χορού – Κινησιολογίας και Μουσικής, όπως είχε 

υποσχεθεί προεκλογικά η Δ.Α. στον τομέα της παιδείας και αυτά πήγαν περίπατο, ή 

μάλλον δεν απασχόλησαν καθόλου την Δ.Α. κατά τη διάρκεια της 4ετίας.  

Οι υποσχέσεις για κατασκευή αιολικών πάρκων και για χρήση της γεωθερμίας 

στη γεωργία πήγαν και αυτές στις καλένδες.  

Τα οικονομικά του δήμο, δεν νοικοκυρεύτηκαν. Παρόλο που η Δ.Α. στον 

δήμο, συνήψε δάνεια συνολικού ύψους 7 εκ. € από τα οποία ήδη εκταμιεύτηκαν τα 

3,5 εκ. € στο τέλος του 2005 σύμφωνα πάντα με τα επίσημα στοιχεία των 

οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου, ο Δήμος χρωστούσε σε τρίτους, στην αγορά, σε 

ελεύθερους επαγγελματίες κ.λπ. 1.300.000 €.  

Στη ΔΕΥΑΣ, παρά τις υπέρογκες αυξήσεις στη τιμή του νερού από 40-200% 

και τη σύναψη νέου δανείου 2,5 εκ. €, στο τέλος του 2005 η ΔΕΥΑΣ έκλεισε με 

έλλειμμα 85.000 € οι δε συνολικές ζημιές χρήσεις όλων των προηγουμένων ετών 

ανέρχονται σε 4.200.000 €.  

Δυστυχώς τα έξοδα συνεχίζουν να παραμένουν περισσότερα από τα έσοδα και 

στα περισσότερα αυτά έξοδα που υπάρχουν έχουν προστεθεί και οι δόσεις των 

δανείων. Στο τέλος του 2004 ο Δήμος πλήρωνε για τοκοχρεωλύσιες δόσεις 365.000 €, 

στο τέλος του 2005 ο Δήμος για τοκοχρεωλύσιες δόσεις πλήρωνε 536.000 €.  
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Δυστυχώς, οι πολλές και μεγάλες υποσχέσεις της Δ.Α. έμειναν ανεκπλήρωτες. 

Και όμως μπορούσαν, μπορούν να κατασκευαστούν και να παρουσιαστούν έργα στο 

τέλος μιας 4ετίας. Δεν μπορεί δηλαδή στο τέλος μιας 4ετίας μια Δ.Α. να 

κατασκευάσει και να εγκαινιάσει ένα ΚΑΠΗ ή έναν παιδικό σταθμό ή έναν 

πεζόδρομο ή ένα πάρκιν ή ένα θερινό θέατρο ή να ξεκινήσει την διαμόρφωση μιας 

κοιλάδας; Αυτά δεν είναι έργα διαχρονικά, αυτά είναι έργα 4ετίας. Δυστυχώς η Δ.Α. 

δεν έθεσε τις βάσεις όχι μόνο για διαχρονικά έργα, αλλά και ούτε για έργα 4ετίας. 

Φεύγει χωρίς να αφήσει τη σφραγίδα της. Ποια Δ.Α. δεν εγκαινίασε ένα δικό της 

έργο στο τέλος της 4ετίας; Ο Γεωργούλας εγκαινίασε το ΚΑΠΗ, αρδευτικό έργο. Ο 

Ανδρέου την κοιλάδα, ο Μητλιάγκας τη ΔΕΠΚΑ και πεζόδρομο, ο Βλάχος το 

Αυτοκινητοδρόμιο, ένα νέο δικό σας έργο στο τέλος της 4ετίας δυστυχώς δεν έχετε 

να παρουσιάσετε. Και μάλιστα ο Δήμαρχος υποτιμώντας την νοημοσύνη των 

Σερραίων συμπολιτών λέει, προκειμένου να δικαιολογήσει την απραξία της Δ.Α., 

ισχυρίζεται ότι το πρόγραμμα τους δεν ήταν πρόγραμμα 4ετίας αλλά πρόγραμμα 

8ετίας. Οι Σερραίοι δημότες δεν είναι τόσο αφελείς για να πείθονται από τέτοια 

επιχειρήματα. Οι πολίτες, μια Δ.Α. στο τέλος την κρίνουν για το έργο που θα 

παρουσιάσει η Δ.Α στο τέλος της 4ετίας και όχι για το έργο που υπόσχεται να 

παρουσιάσει στην επόμενη 4ετία. Μια Δ.Α. κρίνεται από τους πολίτες για την 

συνέπεια και την ειλικρίνεια της. Για το τι υποσχέθηκε και το τι έπραξε, κρίνεται για 

την αποτελεσματικότητα της, για το ποιο χειροπιαστό έργο παρουσίασε στο τέλος της 

4ετίας, κρίνεται για την ικανότητα της να διαχειριστεί τα διάφορα ζητήματα του 

Δήμου. Κρίνεται για τη συμπεριφορά και λειτουργία της. Δυστυχώς η Δ.Α. ούτε 

συνεπής και ειλικρινής ήταν, αναποτελεσματική απεδείχθη, με αδεξιότητα χειρίστηκε 

διάφορα ζητήματα του Δήμου, να υπενθυμίσω την απαγόρευση των παραστάσεων 

του Αριστοφάνη με αποτέλεσμα να γίνουμε πανελληνίως, να διασυρθεί πανελληνίως 

η πόλη μας και φυσικά το πρωτοφανές Δήμαρχος να αποκαλεί τους συμπολίτες του 

¨ανεγκέφαλους¨. Δυστυχώς η Δ.Α. πορεύτηκε μέσα από έναν εύκολο δρόμο, τόσο 

προεκλογικά όσο και μετεκλογικά. Προεκλογικά πορεύτηκε μέσα από τον εύκολο 

δρόμο των πολλών και μεγάλων υποσχέσεων, μετεκλογικά πορεύτηκε μέσα από τον 

εύκολο δρόμο της επιβολής οικονομικών βαρών στους πολίτες. Όμως ήρθε η ώρα της 

κρίσης, σε 3 μήνες οι Σερραίοι δημότες θα μας κρίνουν και θα μας αξιολογήσουν 

όλους μας.  

κ. Δήμαρχος:  Θα ολοκληρώσω για λίγο στον κ. Σίμογλου και θα απαντήσω 

στον κ. Αγγελίδη.  

Έλεγα όταν ο κ. Σίμογλου χρειάστηκε να φύγει από την αίθουσα, 

αναφερόμουν ότι η αισθητική αναμόρφωση έγινε.  

Όσον αφορά την προσπάθεια για τουριστική ανάπτυξη, δεν υπάρχουν δαπάνες 

μόνο άμεσες και σε μερικές περιπτώσεις και στην προκειμένη περίπτωση εδώ 

βρισκόμαστε, δευτερεύουσα είναι η προσπάθεια η άμεση. Η κύρια προσπάθεια είναι 

ο έμμεσος τρόπος, δηλαδή δημιουργούνται κάποιες προϋποθέσεις και όταν υπάρχουν 

αυτές οι προϋποθέσεις τότε σιγά – σιγά υπάρχει η τουριστική ανάπτυξη. Για να έχει 

λοιπόν ο κόσμος ενδιαφέρον για να έρθει, πρέπει να υπάρχουν ενδιαφέροντα και 

εμείς κινηθήκαμε προς την κατεύθυνση της δημιουργίας των ενδιαφερόντων και 

άλλωστε και αυτό λέγαμε και προεκλογικά ότι πρέπει να κάνουμε. Και τέτοιες είναι η 

δημιουργία ευκαιριών με αθλητικές εκδηλώσεις, με πολιτιστικές εκδηλώσεις για να 

έρθει κόσμος.  

Όσον αφορά την προσπάθεια για επενδύσεις. Το επενδυτικό πρόγραμμα ήδη 

λέγεται επενδυτικό, είναι μια προσπάθεια, μια προσπάθεια η οποία βρίσκεται στο 

τέλος της και το γνωρίζετε πολύ καλά.  
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Είπατε για να έρθουν παιδιά. Μα ο κύριος τρόπος για να έρθουν παιδιά είναι 

να έρθει φοιτητόκοσμος, επομένως να συμπαρασταθούμε στα ΤΕΙ και τα ΤΕΦΑΑ, 

είναι κάτι που κάνουμε κατά κόρον, συνεργαζόμαστε μαζί τους, καταβάλλουμε κάθε 

δυνατή προσπάθεια, θα πω λεπτομέρειες απαντώντας στον κ. Αγγελίδη.  

Αναφέρθηκε επίσης ότι για κάποια έργα τα οποία γίνονται, δόθηκαν χρήματα 

από τρίτους φορείς. Μα και βεβαίως, από φορείς παίρνουμε τα χρήματα. Που θα τα 

βρούμε μόνοι μας; Δεν έχουμε μηχανή για να βγάζουμε δικό μας χρήμα. Αλλά οι 

φορείς για να δώσουν χρήμα, πρέπει να τους πείσεις ότι υπάρχει λόγος να το δώσουν 

ή ότι είσαι άξιος να το χρησιμοποιήσεις και να τους πείσεις ότι θα το χρησιμοποιείς 

σωστά και θα αποδώσει. Όταν λοιπόν μας δίνουν κάποια χρήματα, όπως π.χ. για την 

αγορά του οικοπέδου των ROM, όπως π.χ. για την κατασκευή του προπονητηρίου 

στο στάδιο, όπως για την αναβάθμιση του αθλητικού κέντρου της Ομόνοιας, τα 

δίνουν γιατί τους πείθουμε με τα στοιχεία που τους δίνουμε ότι θα μπορέσουμε να τα 

διαχειριστούμε σωστά και θα τα αξιοποιήσουμε. Δεν σημαίνει ότι αυτά επειδή 

δίνονται από την Γενική Γραμματεία ή επειδή δίνονται από το ΥΠΕΣ δεν έχουν καμιά 

σχέση με μας. Εξαιτίας της πειθούς της δικής μας και των μελετών που έχουμε μας 

δίνουν τα χρήματα.  

Και να έρθω τώρα στον κ. Αγγελίδη. Είμαστε αναποτελεσματικοί και 

αναξιόπιστοι, αναξιόπιστοι προφανώς επειδή άλλα είπαμε και άλλα κάναμε. Το τι 

είπαμε και το τι κάναμε θα το δούμε περιγράφοντας αναλυτικά όλα αυτά στα οποία 

αναφέρθηκε ο κ. Αγγελίδης.  

Όσον αφορά το αναποτελεσματικοί, αποτελεσματικότητα πότε υπάρχει; Όταν 

εκτελείς κάποια έργα και όταν μπορείς και φέρνεις κάποια χρήματα για να γίνουν 

κάποια έργα. Ταυτόχρονα εκ των πραγμάτων, κάθε καλοπροαίρετος ή καλόπιστος το 

γνωρίζει και το έχω εξηγήσει, δεν είναι δυνατόν να πάρεις, να κάνεις μελέτη, να 

υποβάλλεις πρόταση, να εγκριθεί η πρόταση, να έρθει, να κάνεις μελέτες, να βάλεις 

για δημοπράτηση, να εγκαταστήσεις εργολάβο και να τελειώσεις και έργο. Ποτέ δεν 

έχει συμβεί και αν έχει συμβεί πέστε μου παράδειγμα και πολύ περισσότερο για 

κάποιο έργο που να είναι κάπως αξιόλογο και σημαντικό.  

Αν θέλετε λοιπόν να δείτε αν είμαστε αποτελεσματικοί όσον αφορά την 

εκτέλεση των έργων, θα δείτε αυτά τα έργα τα οποία είχαμε δυνατότητα να 

δημοπρατήσουμε και ήταν ώριμα στο 1ο και 2ο έτος της θητείας μας, εάν προχώρησαν 

με κανονικούς ρυθμούς και εάν είχαν καθυστέρηση. Αν θέλετε να δείτε αν έχουμε 

την δυνατότητα να παίρνουμε χρηματοδοτήσεις θα δείτε πόσες ευκαιρίες υπήρχαν για 

να υποβάλλουμε προτάσεις, πόσες προτάσεις υποβάλλαμε και από αυτές τις 

προτάσεις που υποβάλλαμε πόσες ευδοκίμησαν. Εάν για να ευδοκιμήσει μια πρόταση 

που υποβάλλαμε χρειάζεται δυο χρόνια, τότε δεν εξαρτάται από εμάς, και αυτό το 

καταλαβαίνει ο καθένας, και αυτοί που μας κατηγορούν πρέπει να το καταλαβαίνουν. 

Αλλά δεν είναι ούτε καλόπιστοι, ούτε καλοπροαίρετοι. 

Και αναφέρθηκε επίσης σε μεγάλα προβλήματα τα οποία εξακολουθούν να 

υπάρχουν. Υπήρχαν όταν αναλάβαμε και εξακολουθούν να υπάρχουν. 

Κυκλοφοριακό, απορρίμματα, στρατόπεδα, νομαρχία. Για όλα αυτά έγιναν κινήσεις 

για να προχωρήσουν όσο γίνεται, γιατί είναι σημαντικά και δύσκολα έργα, και έγιναν 

κινήσεις με ρυθμούς που δεν υπήρχαν ποτέ.  

Κυκλοφοριακό, λέγαμε ότι το κυκλοφοριακό δεν είναι μόνο ζήτημα ρύθμισης 

ή έστω μιας κυκλοφοριακής μελέτης που θα κάνει ένας συγκοινωνιολόγος που και 

αυτή διαπιστώσατε εκ των πραγμάτων πόσο χρόνο θέλει για να γίνει. Διότι 

ξεκινήσαμε να αναθέτουμε από το 2003 στον μελετητή και η διαδικασία για να 

ανατεθεί  η  μελέτη, στη συνέχεια να ξεκινήσει να μελετά και να τελειώσει τη μελέτη, 
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είδατε ότι χρειάστηκαν περισσότερο από 3 χρόνια. Αλλά το κυκλοφοριακό είχαμε πει 

και κάποια στιγμή όταν βολεύει κάποιους το θυμούνται και το επικαλούνται αυτό που 

είχαμε δηλώσει εμείς καταρχήν, ότι το κυκλοφοριακό χρειάζεται περισσότερα 

πράγματα από απλώς μια κυκλοφοριακή ρύθμιση. Πρώτα απ’ όλα χρειάζεται χώρους 

στάθμευσης, μάλλον πρώτα απ’ όλα χρειάζεται να απομακρυνθούν οι δραστηριότητες 

από το κέντρο της πόλης, χρειάζεται να γίνουν οι κύριοι άξονες της κυκλοφορίας, να 

διανοιχθούν αυτοί που προβλέπονται και να γίνουν και πάρκιν και στη συνέχεια η 

κυκλοφοριακή ρύθμιση. Και προς αυτές τις κατευθύνσεις κινηθήκαμε με ρυθμούς 

που δεν υπήρχαν ποτέ προηγούμενα και το γνωρίζετε πολύ καλά αυτό.  

Στα απορρίμματα, όσον αφορά το δικό μας ΧΥΤΑ τον ενισχύσαμε, μπήκε η 

πρέσα, τον επεκτείναμε, κάναμε παρέμβαση στην περιφέρεια ούτως ώστε να πάρουμε 

άδεια και επέκτασης μέχρι να γίνει νομαρχιακός ΧΥΤΑ και όταν γίνει τότε θα έχουμε 

τον νομαρχιακό και δεν θα έχουμε πρόβλημα, εάν δεν γίνει υποβάλλαμε πρόταση και 

είπαμε ότι μπορούμε εμείς στον δικό μας τον ΧΥΤΑ να τον κάνουμε ΧΥΤΥ και να 

μπορέσει να καλύψει τις νομαρχιακές ανάγκες. Και γι’ αυτό το λόγο τροποποιήθηκε ο 

περιφερειακός σχεδιασμός για τα στερεά απόβλητα και για τον νομό Σερρών 

προβλέπει έναν ΧΥΤΑ χωρίς να καθορίζει το σημείο στο οποίο θα γίνει ούτως ώστε 

εάν χρειαστεί εναλλακτικά να γίνει στις Σέρρες. Και επίσης μας δόθηκε η άδεια να 

προχωρήσουμε σε επέκταση κατ’ εξαίρεση του δικού μας ΧΥΤΑ. Επίσης 

προχωρήσαμε σε συμβάσεις με εταιρείες συλλογής ειδικών απορριμμάτων όπως είναι 

τα ηλεκτρικά και ηλεκτρολογικά υλικά, όπως είναι οι μπαταρίες, τα ελαστικά κ.λπ. 

Άρα φροντίσαμε για τα απορρίμματα και είμαστε σε διαπραγμάτευση όταν θα 

καταλήξει ο νομαρχιακός ΧΥΤΑ ή δεν καταλήξει και θα προχωρήσουμε σε ΧΥΤΥ με 

την εταιρεία για τα … να γίνεται ξεχωριστή συλλογή των …  

Όσον αφορά τα στρατόπεδα, τα ξεκινήσαμε από το Α, όταν πήγαμε δεν 

υπήρχε ακόμη καμία διαδικασία στην αρμόδια υπηρεσία του στρατού για τα 

στρατόπεδα. Εμείς προχωρήσαμε σε διαπραγμάτευση μέσα σε ένα 6μηνο είχαμε 

τελειώσει τη διαπραγμάτευση, γι’ αυτό είχε έρθει ο κ. Παπαντωνίου για να 

εξαγγείλει, αλλά προέκυψε εκ των υστέρων το πρόβλημα με το στρατόπεδο 

Κολοκοτρώνη και χρειάστηκε να ξαναρχίσει η διαπραγμάτευση από την αρχή. Και 

καταλήξαμε και πάλι και έχουμε έρθει σε μια εξαιρετική συμφωνία και είναι πλέον 

κλεισμένη η συμφωνία και έχουμε προχωρήσει στη διαδικασία της πολεοδόμησης και 

είναι τυπικό το θέμα. Πρέπει να τελειώσει η διαδικασία πολεοδόμησης για να 

υλοποιηθεί η απόφαση και η συμφωνία που έχει γίνει. Βάσει της οποίας έχουμε πάρει 

65 στρ. στο Εμ. Παπά, παίρνουμε τα υπόλοιπα 130 εμείς στο Εμ. Παπά και 

παίρνουμε ολόκληρο το Παπαλουκά. Υπάρχουν έγγραφα το οποίο το λένε, ότι 

συμφωνεί η στρατιωτική υπηρεσία. Από εκεί και πέρα έχουμε πάρει ήδη από τώρα τα 

40 στρ. στο Εμ. Παπά τα οποία ήταν δικά μας βέβαια αλλά εν πάση περιπτώσει τα 

είχαν κατά χρήση εκείνοι και μας τα αποδώσαν και μας έχουν δώσει το Παπαλουκά 

καταρχήν για τρία χρόνια και ήδη ζητήσαμε την 10ετία και περιμένουμε να τελειώσει 

η διαδικασία της έγκρισης της αποδοχής της 10ετίας.  

Για την νομαρχία, η θέση μας ήταν και είναι και νομίζω και όλων σας είναι 

ότι η κανονική θέση του δημαρχείου είναι το Διοικητήριο και πρέπει η νομαρχία να 

γίνει έξω από την πόλη, στην Περιφέρεια, σε άλλο σημείο. Άλλωστε αυτό προβλέπει 

και το Γ.Π.Σ. το οποίο είναι σήμερα εν ισχύ και αυτό προβλέπει και η μελέτη η οποία 

ήδη γίνεται του Γ.Π.Σ. Αλλά αυτό δεν εξαρτάται από εμάς, είναι η θέση μας, είναι το 

πιστεύω  μας,  αλλά  δεν  μπορούμε  αυτή  τη στιγμή να το υλοποιήσουμε και εν πάση  
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περιπτώσει με την ολοκλήρωση του Γενικού Πολεοδομικού Σχεδιασμού θα υπάρχει η 

πρόταση έτσι όπως την πιστεύουμε εμείς και θα κοιτάξουμε με κάποιον τρόπο να 

γίνει πραγματικότητα.  

 

Για τον Αγ. Γεώργιο, έχουμε  υποβάλλει πρόταση και ήδη θα πάρουμε 

χρήματα για να γίνει το πάρκο περιβαλλοντικής αγωγής, ο βοτανικός κήπος. Δεν είναι 

αυτός ένας τρόπος αξιοποίησης της κοιλάδας του Αγ. Γεωργίου; Και θα είναι το 

ξεκίνημα για να προχωρήσουμε καλύτερα.  

Για την Αγ. Βαρβάρα έγινε μια καταρχήν προεργασία και ήδη θα γίνει η 

οδοποιία, ο δρόμος, ο οποίος θα φτάνει μέχρι το πεδίο βολής, με διαμόρφωση 

αριστερά και δεξιά του περιβάλλοντος χώρου ο οποίος καθαρίστηκε.  

Για το πάρκο της Ομόνοιας, το αθλητικό κέντρο της Ομόνοιας, μα για όλο το 

αθλητικό κέντρο της Ομόνοιας έχουμε πάρει 1,5 εκ. € από την Γενική Γραμματεία. 

Περιμένουμε να έρθουν για να γίνει η δημοπράτηση. Και με την δημοπράτηση αυτή 

θα έχουμε μια πλήρη διαμόρφωση στον χώρο εκείνο. 

Αθλητικό κέντρο Βαρέων Αθλημάτων, ήδη μέσα σ’ αυτό το πακέτο του 1,5 

εκ. που παίρνουμε από την Γ.Γ., προβλέπεται και η μελέτη για προπονητήριο βαρέων 

αθλημάτων.  

Για το Αρχαιολογικό ήδη υπάρχει αλληλογραφία με την αρμόδια υπηρεσία, 

αποδέχεται για δυο συγκεκριμένα κτίρια στο στρατόπεδο Παπαλουκά να τα 

παραλάβει, αλλά θα πρέπει να τελειώσει η διαδικασία της παραχώρησης για να 

μπορέσει να χρηματοδοτήσει το έργο και να προχωρήσει σε Μουσείο. Όπως επίσης 

και με τα γενικά αρχεία του κράτους έχουμε αλληλογραφία, αποδέχτηκαν την 

πρόταση μας, μας δώσαν κτιριολογικό πρόγραμμα, υποβάλλαμε μελέτη η οποία 

βρίσκεται στα χέρια τους, διαμόρφωσης δύο κτιρίων για να προχωρήσουμε και εκεί 

για να γίνει το Ιστορικό Μουσείο της πόλης. 

Για το Αιολικό πάρκο, και για την ενέργεια έχουμε κάνει προεργασία και 

δείξαμε ενδιαφέρον. Δείξαμε ενδιαφέρον και προχωρήσαμε σε αναζήτηση τρόπου για 

να μπορέσουμε να κάνουμε και ανάπτυξη φωτοβολταϊκών τόξων και παραγωγή 

ενέργειας με φωτοβολταϊκά και παραγωγή ενέργειας με ειδικούς υδροηλεκτρικούς 

σταθμούς, και παραγωγή βιοκαυσίμου.  

Ο Δήμος χρωστά σήμερα περισσότερα. Συνεχίζει να ψεύδεται ο κ. Αγγελίδης, 

έχουμε πει κατ’ επανάληψη ότι όταν αναλάβαμε χρωστούσε ο Δήμος συνολικά 

7.080.000 €, 31/12/2005 ο Δήμος χρωστούσε 6.443.000 € … (αλλαγή πλευράς) …  

16.000 €.  

Όσον αφορά τη ΔΕΥΑΣ που αυξήσαμε, επαναλαμβάνει για μια ακόμη φορά ο 

κ. Αγγελίδης, τη τιμή του νερού. Μα, το τιμολόγιο το οποίο πρότεινε εδώ στο Δ.Σ. 

και το τιμολόγιο το οποίο παραδόθηκε από τον κ. Αγγελίδη στη ΔΕΥΑΣ για το 85% 

των καταναλωτών, έδινε μεγαλύτερες τιμές και ήταν ακριβότερο. Την τελευταία 

χρόνια η ΔΕΥΑΣ είχε και έλλειμμα, μας λέει ο κ. Αγγελίδης. Έχει ένα τζίρο κοντά 

στα 6 εκ. €. Έχει 80.000 € έλλειμμα, δηλαδή 1,2%, αλλά γιατί υπάρχει αυτό; Πόσες 

είναι οι επενδύσεις οι οποίες έκανε και πόσα χρήματα εξ ιδίων χρησιμοποίησε για να 

προχωρήσουν έργα; Το είδε αυτό ο κ. Αγγελίδης;  

Πόσα πληρώνουμε τώρα για τοκοχρεολύσια; Μα για τα τοκοχρεολύσια με το 

δάνειο το οποίο κλείνουμε με την τράπεζα του εξωτερικού, από το 2006 και για 5 

χρόνια θα πληρώνουμε μόνο 175.000 € το χρόνο. Δηλαδή τα μισά από όσα 

πληρώναμε.  
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Ο Δήμος δεν κατασκεύασε κανένα έργο. Μα ο Δήμος έχει εξασφαλίσει με τις 

προτάσεις τις οποίες έκανε κάποιες χρηματοδοτήσεις. Για το διατηρητέο του Σχοινά, 

για το κυνοκομείο, για το βιοτεχνικό πάρκο, για το κτηνοτροφικό πάρκο, για την 

ανάπτυξη του δάσους του Μαρμαρά, για την ανάπτυξη του δάσους των Σερρών, για 

το Γ.Π.Σ., για την αποκατάσταση ανενεργών λατομείων, για την αποκατάσταση των 

ΧΑΔΑ, για τις οπτικές ίνες, για ηλεκτρονικές υπηρεσίες εξυπηρέτησης του πολίτη, 

για πάρκο περιβαλλοντικής αγωγής, για μελέτες επέκτασης του ΧΥΤΑ, για φωτισμό 

και οπτικοακουστικά στα ΑΣΤΕΡΙΑ, για ελαιοτριβείο στον Ελαιώνα, για κλειστό 

προπονητήριο στο Εθνικό Στάδιο, για συντήρηση κερκίδων και γήπεδα, για αγορά 

γηπέδων στα ROM, ένα σύνολο 8 εκ. €.  

Αυτά τα χρήματα βέβαια δεν μπορούν να παρθούν άμεσα. Αυτά τα χρήματα 

για να παρθούν χρειάζεται ωριμότητα και πέρασε χρόνος. Όταν όμως αυτά τα 

χρήματα έχουν εξασφαλιστεί, άρα αυτά τα χρήματα υπάρχουν, δεν μπορείτε να μας 

λέτε ότι τα χρήματα που είχε φέρει η προηγούμενη Δ.Α. και εκτελούμε αυτά τα έργα 

εμείς τώρα ότι είναι της προηγούμενης Δ.Α. αλλά τα χρήματα που φέρνουμε εμείς 

είναι τίποτα. Πρέπει να πούμε ότι και η προηγούμενη Δ.Α. συνέβαλλε στα έργα που 

εκτελούνται τώρα και εμείς συμβάλλουμε που τα υλοποιούμε. Και τα έργα για τα 

οποία παίρνουμε χρηματοδότηση εμείς τώρα και εξασφαλίσαμε την χρηματοδότηση 

είναι και δικά μας έργα και θα είναι και εκείνων που θα τα υλοποιήσουν.  

Δεν δημοπρατήθηκε τίποτα. Δεν κάναμε κανένα έργο, μα το έργο του Σχοινά 

το οποίο είτε το θέλετε είτε όχι είναι ένα αξιόλογο έργο, υποβάλλαμε την πρόταση, 

χρηματοδοτήθηκε, ξεκίνησε η εργολαβία και θα το παραδώσουμε μέσα στο 

Φθινόπωρο. Τουλάχιστον ένα παράδειγμα, για να μην αναφερθώ στα όχι σοβαρά 

σχόλια περί απαγόρευσης Αριστοφάνη ή περί της φράσης ¨ανεγκέφαλων¨. Δεν 

απαγορεύσαμε τον Αριστοφάνη και το ξέρετε πολύ καλά. Είπαμε ότι δεν έχουμε 

δικαίωμα σε ξένο χώρο αν δεν μας δοθεί η άδεια να κάνουμε παράσταση. Είτε το 

θέλετε είτε όχι …  

κ. Περδίκης: … όπως το κάθε οικόπεδο παντού.  

κ. Δήμαρχος:  Τότε κ. Περδίκη γιατί ζητούσατε άδεια να πάτε να κάνετε τις 

παραστάσεις; Εσείς ζητούσατε κάθε φορά άδεια.  

κ. Περδίκης: Σεβόμασταν τον χώρο … 

κ. Δήμαρχος:  Και εμείς σεβόμενοι τον χώρο… 

κ. Περδίκης:  Αλλά δεν αρνιόταν ποτέ η Μητρόπολη να δώσει την άδεια της.  

κ. Δήμαρχος: Άρα τη ζητούσατε μόνο για πλάκα.  

κ. Περδίκης: Ας αφήσουμε ενόψει των εκλογών την εκκλησία κατά μέρος.  

κ. Δήμαρχος:  Το είπαμε και πάλι ότι κατά κόρον η λασπολογία και η 

παραποίηση της πραγματικότητας χρησιμοποιείται από κάποιους. Είχα 

χρησιμοποιήσει τη λέξη ¨ανεγκέφαλοι¨ και αναφερόμουν σε ποιους και είπα κακώς. 

Αλλά εν πάση περιπτώσει σε τι αναφερόμουν, σε μια διαμαρτυρία, δεν ξέρω πόσο 

σοβαρή θα τη χαρακτηρίζατε, είχαν μαζευτεί για λόγους καθαρά πολιτικούς η 

αντιπολίτευση, όλοι οι συνδυασμοί της αντιπολίτευσης … 

κ. Αγγελίδης: Και όλοι οι φορείς της πόλης.  

κ. Δήμαρχος:  Και δύο σύλλογοι και αν τους μαζέψουμε, αυτοί που 

βρισκόταν κάτω ήταν λιγότεροι από τα ψηφοδέλτια των συνδυασμών και τα Δ/κά 

συμβούλια των φορέων. Και όταν είπα ότι μόνο αυτοί είναι, πήρα την απάντηση ότι 

¨μα όχι υπάρχουν και πολίτες¨ και είπα τότε, λάθος, ¨αν υπάρχουν και 10 

ανεγκέφαλοι που παρασύρθηκαν¨, λάθος η έκφραση αλλά δεν σημαίνει αυτό ότι οι 

Σερραίοι είναι ανεγκέφαλοι. Το ξέρετε, το καταλαβαίνετε, αλλά για να 

λασπολογήσετε λέτε αυτά τα πράγματα.  

26 



… (διακόπτεται η συνεδρίαση εξαιτίας της διαφωνίας για το αν τηρείται ο 

κανονισμός για την δευτερολογία κ.λπ.) … 

κ. Αγγελίδης: Αυτό που θα πω είναι ότι είναι απαράδεκτη η πρακτική αυτή 

του Δημάρχου, επί δεκαετίες δεν έγινε αυτό, ποτέ. Έπρεπε όλοι οι συνάδελφοι να 

αντιδράσουν από την πρώτη στιγμή.  

κ. Παπαδόπουλος: Έχω την εντύπωση ότι αδικείται τον εαυτό σας και 

αδικείται τον εαυτό σας για έναν βασικό λόγο. Ενώ αυτά μπορούν να γίνουν γρήγορα 

και όμορφα και ο καθένας να εκφράσει την άποψη του σ’ αυτό το τραπέζι, γίνεται 

αυτή τη στιγμή μια ανακύκλωση, ρωτάω – απαντάω – δευτερολογώ – τριτολογώ. Η 

πάγια τακτική παντού είναι, μιλάει ο Δήμαρχος, γίνονται διευκρινιστικές ερωτήσεις, 

τοποθετούνται οι αρχηγοί, απαντάει συνολικά και κλείνει το θέμα με τον δήμαρχο. 

Αυτό αν το ακολουθούσατε σε λίγο θα τελειώναμε και θα λέγαμε τα πάντα οι πάντες 

και θα ενημερώναμε τον Σερραϊκό λαό. Οι εντυπώσεις αυτού του θέματος να 

ανακυκλώνονται δεν μπορούν να συνεχιστούν.  

κ. Αντιπρόεδρος: Ευχαριστώ πολύ για την άποψη σας κ. Παπαδόπουλε.  

κ. Αγγελίδης: Τι ευχαριστείτε; Αφού τα κάνατε σαλάτα.  

κ. Αντιπρόεδρος: Ευχαριστώ για την άποψη σας και έχει το λόγο ο κ. 

Σαουλίδης.  

κ. Δήμαρχος:  Συγγνώμη μια στιγμή, δυο κουβέντες να πω.  

κ. Αγγελίδης: Άντε πάλι. 

κ. Αντιπρόεδρος: Έχει το δικαίωμα.  

κ. Δήμαρχος:  Έχω το δικαίωμα σας πειράζει; 

κ. Αγγελίδης:  Και επειδή έχεις το δικαίωμα …  

κ. Δήμαρχος:  Επειδή έχω το δικαίωμα θα το εφαρμόσω.  

κ. Αγγελίδης: Για χαμήλωσε τον τόνο της φωνής σου. Για άκουσε να σου πω, 

κάλμα έτσι;  

κ. Δήμαρχος:  Πρώτα διάβασε τον κανονισμό και μετά μίλα.  

κ. Αγγελίδης: Μόνο εσύ είσαι εδώ; 

κ. Δήμαρχος:  Έχω δικαίωμα να μιλάω όσο θέλω και κυρίως να απαντάω σε 

ανθρώπους που λένε ψέματα και προσπαθούν να παραπλανήσουν τον κόσμο.  

κ. Αγγελίδης: Δεν έχουμε χούντα.  

κ. Δήμαρχος:  Επειδή δεν έχουμε χούντα γι’ αυτό έχουμε δικαίωμα να 

απαντάμε. Ο κανονισμός λέει ότι έχω το δικαίωμα, σαφώς καλό θα είναι να μην με 

προκαλείτε για να μην το κάνω. 

κ. Αγγελίδης: Ενώ εσύ δεν μας προκαλείς.  

κ. Αντιπρόεδρος: κ. Σαουλίδη έχετε το λόγο.  

κ. Σαουλίδης:  Στο προηγούμενο συμβούλιο είχα κάνει μια έκκληση, επειδή 

έχουμε μπει και στο καλοκαίρι και στην προεκλογική περίοδο να φροντίσουμε να 

είμαστε όσο το δυνατόν πιο ψύχραιμοι για να βοηθήσουμε το Σώμα να πάρει όσο το 

δυνατόν θετικότερες αποφάσεις. Δεν βοηθήθηκε το Σώμα, πιστεύω ότι ζήτησα και 

από εσάς και από τον κ. Δήμαρχο να απαντήσει συνολικά, δεν έγινε αυτό αποδεκτό 

και φτάσαμε εδώ που φτάσαμε και θεωρώ ότι αυτή η εικόνα δεν είναι καλή. Πιστεύω 

ότι δεν ταιριάζει στο Δ.Σ. να δείχνει τέτοια εικόνα.  

Έργα που γίνονται από τις Δ.Α., αυτά που έγιναν και αυτά που θα γίνουν 

ανήκουν στους πολίτες και στην πόλη, δεν ανήκουν σε κανέναν άλλον, γι’ αυτό ο 

Σερραϊκός λαός μας έφερε εδώ, γι’ αυτό τον υπηρετούμε για να αποδώσουμε 

θετικότερες συνθήκες, κάθε Δ.Α., και εμείς τόσα χρόνια ήμασταν αντιπολίτευση, 

ποτέ δεν ήμασταν μηδενιστές, πάντα στεκόμασταν θετικά, κριτικά, αυστηρά αλλά 

πάντα θετικά. 
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Θα πάω λίγο στον απολογισμό, να συμπληρώσω λίγο τον κ. Περδίκη, να 

σπάσουμε και λίγο το κλίμα της έντασης. Στον απολογισμό έχει δυο αναφορές, για το 

πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής μια αναφορά ότι γινόταν καθ’ όλη τη διάρκεια του 

χρόνου επισκέψεις, υπήρχε πρόγραμμα εκεί, πηγαίναν σχολεία και γινόταν 

ενημέρωση, είχα πάρει μια αναφορά ότι έγινε απόπειρα να λειτουργήσει, δεν 

λειτούργησε και τώρα ξανά γίνεται προσπάθεια να ξαναλειτουργήσει.  

Στα προηγούμενα Ελευθέρια είχε προγραμματιστεί να γίνει μια εκδήλωση με 

τον Γιώργο Ανδρέου, η οποία ματαιώθηκε λόγω καιρού. Εδώ γράφει όμως ότι έγινε.  

κ. Τζιώνης: Είναι παράλειψη.  

κ. Σαουλίδης:  Δεν θα στεκόμουν καθόλου στα οικονομικά αν με την 

ανάληψη τη δική σας κ. Δήμαρχε, των καθηκόντων, δεν υπήρχε πρόθεση να 

διογκωθούν οι υποχρεώσεις, έγινε μια προσπάθεια, θα αναφέρω ένα νούμερο 

συγκεκριμένο, είχατε αναφέρει ότι στις 31/12/2002 η οφειλή του Δήμου ήταν 

1.579.000 €, από αυτή την οφειλή είχατε παραλείψει, πιστεύω σκόπιμα, τα έσοδα που 

είχαν υπολογιστεί και ήταν περίπου 600.000 €, που δεν τα εισπράξαμε, θα τα 

εισπράτταμε στην καινούργια χρονιά, το 2003 που είχατε ουσιαστικά αναλάβει εσείς, 

το είχε εντοπίσει τόσο ο κ. Περδίκης, άλλο τόσο και ο κ. Γκότσης. Παρόλα αυτά 

εσείς δεν τα δεχτήκατε και υποστηρίζατε αυτά που υποστηρίζατε.  

Πέρασαν αυτά τα χρόνια, είμαστε σήμερα στον τελευταίο χρόνο, παρόλο τον 

δανεισμό και την χρήση των 3 και λίγο παραπάνω από το δάνειο € που 

χρησιμοποιήσατε, σήμερα η οφειλή είναι περίπου στα ίδια επίπεδα. Τι σημαίνει αυτό; 

Δεν υπάρχει βελτίωση στα οικονομικά του Δήμου, παρόλο τον δανεισμό η 

κατάσταση είναι στάσιμη. 

Στην προηγούμενη 4ετία υπήρξε το γνωστό πρόγραμμα Ιωάννης 

Καποδίστριας, το γνωστό πρόγραμμα το χρηματοδοτικό το ΕΠΤΑ, από τα χρήματα 

αυτά δόθηκαν στα Δ.Δ. 1 δις δραχμές. Συνεχίστηκε αυτό το πρόγραμμα και είναι το 

ΘΗΣΕΑΣ σήμερα, δεν έχει δοθεί μέχρι σήμερα ένα ποσό στα Δ.Δ. που να έχει σχέση 

με αυτό το … Φοβάμαι ότι δεν έγινε ούτε ένα έργο. Έμειναν κάποια έργα, σας είχα 

πει πολλές φορές στην περιοχή του Ξηροτόπου ότι ένας δρόμος έπρεπε να γίνει 

ασφαλτόστρωση, έμαθαν προχτές ότι έγιναν ασφαλτοστρώσεις μέσα στο χωριό και 

αυτός ο δρόμος ο οποίος είναι σημαντικός για την βιωσιμότητα αυτού του χωριού, 

για τη σχέση του με το Λαϊλιά, με τη σχέση του με την Ορεινή, για την λειτουργία 

των ανθρώπων που είναι υλοτόμοι και είναι η ζωή τους αυτή, αντί να γίνει αυτό το 

έργο που πολλές φορές το ζήτησα εγώ προσωπικά και είχατε πει ότι θα το κάνετε, 

ασφαλτοστρώθηκε το χωριό. Δεν θέλω να μπω σε λεπτομέρειες γιατί θα είναι 

κουραστικές.  

Στο ενημερωτικό δελτίο της ΔΕΥΑΣ, στο τελευταίο, είναι μια αναφορά ότι 

γίνονται καινούργια έργα ύψους 12,8 εκ. €. Θέλω να τονίσω ότι αυτά τα χρήματα, τα 

5,5 είναι από τα υπόλοιπα των 11 εκ. που είχαν δημοπρατηθεί από την προηγούμενη 

Δ.Α. και εκτελέστηκαν και τελειώνουν τώρα, συν 4,1 εκ. € που εξασφαλίστηκαν από 

την δική σας Δ.Α. για τα βρόχινα και για την επέκταση του βιολογικού καθαρισμού.  

Πιστεύω ότι έτσι όπως είναι διαμορφωμένα τα πράγματα στην Τ.Α. και 

ειδικότερα στον δήμο τον δικό μας, έναν δήμο πολύ μεγάλο, δεν είναι και τα 

καλύτερα. Μιλάμε για διαχείριση της φτώχειας μας. Μια κατάσταση που την έχουμε 

τονίσει πολλές φορές εδώ μέσα, δεν λύνονται τα προβλήματα με αυτά που 

προσπαθούμε να πάρουμε τα λίγα και δεν έχουμε την δυνατότητα να κάνουμε 

ουσιαστικές παρεμβάσεις στην πόλη. Από το 1991 δεσμεύτηκαν οι κυβερνήσεις να 

αποδώσουν  στους  δήμους  αυτά που  δικαιούνται, δεν δόθηκαν. Το μεγάλο έλλειμμα  
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στην λειτουργία μας και στην οικονομική μας αυτάρκεια οφείλεται σ’ αυτό το 

γεγονός. Θα πρέπει όμως να μην είμαστε υπερβολικοί, να είμαστε ειλικρινείς. Αυτό 

που πρέπει να γίνει είναι να απαιτήσουμε αυτοί οι πόροι να έρθουν στους δήμους, 

στον δήμο τον δικό μας και στους άλλους δήμους, αυτό όμως πρέπει να γίνει με 

αλλαγή του Διοικητικού και Αναπτυξιακού μοντέλου στη χώρα, είναι αφορμή να 

ζητήσουμε αυτά τα πράγματα να γίνουν. Τα συνέδρια της ΚΕΔΚΕ και εμείς κατά 

καιρούς έχουμε συνεδριάσει και έχουμε πάρει αποφάσεις. Αν αυτά δεν γίνουν, να 

πάμε στο επόμενο επίπεδο της αιρετής αυτοδιοίκησης της Περιφέρειας που θα έχει 

αυτοδιοίκηση και αυτοδύναμους πόρους, αυτοδιαχειριζόμενους για να μπορεί να 

στηρίζει τους ΟΤΑ όχι με βάση τις διασυνδέσεις και τις σχέσεις που μπορεί να έχουν 

οι δημοτικοί άρχοντες με την εξουσία, αλλά με βάση τις ανάγκες και την ετοιμότητα 

που έχει η αυτοδιοίκηση. Είμαστε οι τελευταίοι σ’ αυτόν τον τομέα γιατί δεν 

προχωρήσαμε. Έχει αποδείξει η αυτοδιοίκηση ότι μπορεί να υλοποιεί μεγάλα 

προγράμματα. Τα έργα που γίναν σ’ αυτή τη πόλη, όπως ο Βιολογικός, τα άλλα τα 

έργα της ύδρευσης και της αποχέτευσης, δείχνουν ότι οι δήμοι και οι οργανισμοί τους 

είναι σε θέση να υλοποιήσουν μεγάλα έργα αρκεί να υπάρξουν οι συγκεκριμένες 

δράσεις.  

κ. Δήμαρχος:  Πολύ σωστά τοποθετηθήκατε, όσον αφορά το πάρκο 

κυκλοφοριακής αγωγής για ένα διάστημα λειτούργησε, αλλά στη συνέχεια έφυγε η 

αρμόδια υπάλληλος και δεν είχαμε ειδικό για να το λειτουργήσει και 

επαναλειτούργησε τώρα που εξασφαλίστηκαν οι προϋποθέσεις. Αλλά όπως είδατε 

δεν το ανέφερα εγώ, κακώς είναι γραμμένο, το ίδιο ισχύει και για την εκδήλωση του 

Ανδρέου.  

Για τα χρέη, το ότι έπρεπε να αφαιρεθεί στο 2002 το ποσό που έχουμε να 

παίρνουμε από την ΔΕΗ, μα αυτό ισχύει και για κάθε χρόνο, άρα θα έπρεπε να 

αφαιρεθεί και γι’ αυτά που χρωστάμε εμείς για το 2005, πρέπει να αφαιρεθεί πάλι το 

αντίστοιχο ποσό. Άρα όταν συγκρίνουμε δύο καταστάσεις, δεν προκύπτει καμία 

διαφορά, πρέπει να αφαιρέσουμε και από την μία και από την άλλη τα ποσά τα οποία 

έχουμε να παίρνουμε από την ΔΕΗ και το είχα πει αυτό και τότε. Δεν έχει σημασία 

ποιο 2μηνο πληρώνεται πότε, σημασία έχει ότι παίρνουμε κάθε χρόνο τόσα δίμηνα.  

Η κατάσταση δεν είναι όπως είπατε, πρώτον δεν χειροτερεύει και 2ον δεν είναι 

στάσιμη αλλά βελτιώνεται και αυτό φαίνεται από τα στοιχεία.  

Όσον αφορά το πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ, το πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ γνωρίζετε 

πολύ καλά ότι ήταν κατανεμημένο στο σύνολο του σε διάφορα έργα, από εκεί και 

πέρα έγιναν αναμορφώσεις στις οποίες κατά την κρίση μας μπήκαν κάποια έργα, πχ. 

μπήκε το έργο της διαμόρφωσης της χαράδρας στην Καλλιθέα, πίσω από το 9ο 

σχολείο. Από εκεί και πέρα για το Δ.Δ. του Ξηροτόπου, εμείς συνεννοηθήκαμε με 

τους ανθρώπους στον Ξηρότοπο και κατ’ επιλογή και κατά προτίμηση ζητήσαν 

κάποια έργα. Είχαμε ήδη εξαγγείλει ότι θα κάναμε τον δρόμο, την γέφυρα και τον 

δρόμο μεταξύ Χρυσοπηγής και Ξηροτόπου, ήδη το δημοπρατήσαμε και το 

προχωρούμε το έργο αυτό, κάναμε και τις ασφαλτοστρώσεις μέσα, το έχουμε στο 

πρόγραμμα και έχετε δίκιο, το θέμα των προτεραιοτήτων είναι υποκειμενικό, θα είναι 

το επόμενο έργου που θα γίνει στον Ξηρότοπο.  

Για τα χρήματα της ΔΕΥΑΣ που είπατε, όντως, τα χρήματα που δαπανήθηκαν 

για το έργο που είχε ενταχθεί από την προηγούμενη Δ.Α. ήταν λιγότερα από αυτά που 

είχαν δοθεί καταρχήν. Αλλά αυτά δεν επιστρέφονται, ούτε μας λένε ¨α επειδή μας 

φέρατε πίσω χρήματα δικαιούστε να πάρετε¨, τα παίρνει κανείς υποβάλλοντας ξανά 

από  την  αρχή προτάσεις  και από  το κονδύλι  που υπάρχει, ανάλογα με το πόσο έχει 
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ωριμότητα στα καινούργια έργα που προτείνει και ανάλογα του πόσο πείθει ότι είναι 

σε θέση να προλάβει να υλοποιήσει παίρνει ή δεν παίρνει χρήματα. Δεν τα πήραμε 

λοιπόν … 

κ. Σαουλίδης:  Από την απογραφή χάσαμε χρήματα.  

κ. Δήμαρχος:  Αυτό είναι άλλο στοιχείο, δεν έχει καμία σχέση με την 

ΔΕΥΑΣ, αυτό έχει σχέση με τους ΚΑΠ και τη ΣΑΤΑ. Όντως από την απογραφή 

έχουμε χάσει πολλά χρήματα και πρέπει να φροντίσουμε το 2010 όποια θα είναι Δ.Α. 

να φροντίσει με κάθε τρόπο στην απογραφή να υπάρχει πολύς πληθυσμός εδώ στον 

δήμο.  

Και όσον αφορά την τελευταία σας σκέψη ότι πρέπει να αποδοθούν τα 

χρήματα τα οποία έχει να παίρνει η Τ.Α. Βεβαίως και εγώ μαζί σας και δεν νομίζω ότι 

αμφισβητεί κανένας ότι είναι ανάγκη να συμβεί αυτό, είναι απαραίτητο να συμβεί 

αυτό, και εφόσον δεν τα πάρουμε πραγματικά θα έχουμε οικονομικό πρόβλημα 

πάντα.  

κ. Γκότσης:  Θα αναφερθώ πρώτα στην τακτική την οποία ακολουθήσατε, 

δεν με βρίσκει σύμφωνο, δώσαμε πάλι κακή εντύπωση, πάλι ο κόσμος θα λέει ¨τι 

κάνετε εκεί μέσα εσείς;¨, δυστυχώς αυτό που είπα και που λέω είναι ότι όσο 

φτάνουμε στο τέλος, δημοτικά συμβούλια δεν πρόκειται να γίνουν διότι … (αλλαγή 

κασέτας) … από ότι μιλάτε όλοι μαζί, δεν ξέρω, τότε είναι επικοινωνιακό το 

πρόβλημα και δεν είμαι επικοινωνιολόγος να το εξηγήσω.  

Επιγραμματικά, γιατί με κάλυψαν οι περισσότεροι συνάδελφοι, εγώ θα πω ότι 

αυτή η Δ.Α. δεν ήταν έτοιμη να αναλάβει το δήμο, ήταν χωρίς όραμα και δεν ήταν η 

Δ.Α. αυτή διεκδικητική. Παρόλο που παρέλαβε έναν θησαυρό από την προηγούμενη 

Δ.Α. και όταν λέω θησαυρό θα πρέπει αγαπητοί συνάδελφοι, θα πρέπει εδώ να 

συμφωνήσουμε όλοι γιατί όλα αυτά τα έργα τα οποία είναι γραμμένα εδώ, και τα έχω 

σημειωμένα, όλα αυτά τα έργα τα οποία έπρεπε εσείς κ. Σαουλίδη να τα πείτε, είναι 

έργα τα οποία εντάχθηκαν από την προηγούμενη Δ.Α., όσο και να μην θέλετε να το 

πιστέψετε, και ήταν ώριμα εξασφαλίστηκε η χρηματοδότηση και υλοποιούνται από 

αυτή τη Δ.Α.  

Και λέω ότι δεν είμαστε διεκδικητικοί γιατί θα έπρεπε τουλάχιστον για το 

έργο αυτό των ΑΣΤΕΡΙΩΝ, θα έπρεπε να μην πάρουμε δάνειο για να το 

ολοκληρώσουμε αλλά να πάμε στον ίδιο τον Κ. Καραμανλή, ο οποίος ήταν και 

Υπουργός Πολιτισμού και να ζητήσουμε έστω 1-2 εκ. € για να μπορέσουμε να 

υλοποιήσουμε το έργο. 

Για να πω μερικά επιχειρηματικά, θα πάρω απαντήσεις;  

Καθαριότητα, υπάρχουν δρόμοι στους οποίους δεν έχει πάει υδροφόρα για να 

πλυθούν εδώ και 2 χρόνια ενώ λένε για την προηγούμενη Δ.Α. πήγαιναν τακτικά.  

Πράσινο, εγώ θα πω ότι στο πράσινο βέβαια έγιναν έργα. Όμως θα 

επισημάνω, χρησιμοποιείτε έτοιμο χλοοτάπητα. Δεν μπορούσατε να το σπείρετε, να 

το καλλιεργήσετε και έπρεπε λίγο πριν το τέλος να πάρετε έτοιμο; Γιατί δηλαδή όταν 

εμείς μιλάμε λέτε για προεκλογικά ενώ εσείς που τα κάνετε στο άρπα κόλα δεν είναι 

προεκλογικά; Μιλάω για ορισμένα σημεία.  

Αθλητισμός, είπατε ότι φέρατε τον Μαζικό Αθλητισμό, το τένις, στο πάρκο 

Ομόνοιας, πληρώνουνε; Έχετε τέλος και εκεί; Για μένα στον Μαζικό Αθλητισμό δεν 

θα πρέπει να υπάρχει τέλος. Γιατί εμείς, η Δ.Α. θα πρέπει να σπρώχνουμε όλους τους 

Σερραίους να αθλούνται μαζικά για να μπορέσουμε να τους αποτρέψουμε από το 

καθισιό, από το καφενείο και από όλα αυτά που συνεπάγεται το καθισιό. Δίνουμε 

τόσα λεφτά για άλλες εκδηλώσεις και δεν νοιαζόμαστε να κάνουμε μια καμπάνια.  
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ΔΗΠΕΘΕ, το είπε και ο κ. Αγγελίδης, εγώ θα ήθελα κάτι καινούργιο στο 

ΔΗΠΕΘΕ, μια δραματική σχολή όπου να αξιοποιείται το ντόπιο δυναμικό. Έχουμε 

πάρα πολλά ταλέντα που για διάφορους λόγους δεν μπορούν να φύγουν από την πόλη 

μας, θα μπορούσαν εδώ να αναδειχθούν.  

Οι Παιδικοί Σταθμοί, μου είπαν ότι δεν έχουν το ανάλογο προσωπικό να 

ανταποκριθούν στις υποχρεώσεις.  

Έργα, δεν θέλω να πω τα ίδια, δεν θέλω να μιλήσω για θέσεις παρκαρίσματος 

που δεν δόθηκε ούτε μία, δεν θέλω να πω για τους δρόμους που ορισμένοι 

μπορούσαν να γίνουν διότι δεν χρειαζόταν καμία υποδομή. Θέλετε παράδειγμα; Ο 

δρόμος για τον Αγ. Ιωάννη, δεν έπρεπε να γίνει εδώ και 4 χρόνια; Τι παρεμβάσεις και 

επεμβάσεις κάναμε εκεί; Καμία.  

Στο θέμα της καθημερινότητας, εδώ και 3,5 χρόνια δεν δώσατε καμιά βάση. 

Μιλάμε για τις τρύπες, για το οδόστρωμα, ενώ ήταν χαλασμένο ο Δήμαρχος έλεγε ότι 

ήταν μια χαρά. Μπορώ να πω ότι μετά από όλα αυτά τα οποία, από τις οχλήσεις, από 

τους ταξιτζήδες, από τους ανθρώπους που κυκλοφορούσαν με το Ι.Χ. γιατί δεν 

μπορούσαν να κάνουν διαφορετικά, άρχισε ο Δήμος να επουλώνει μερικές από αυτές 

αλλά πέρασαν 3,5 χρόνια και ο κόσμος δυστυχώς έχει χαλάσει πολλά αμάξια. 

Για το Κεντρικό Πάρκο, δεν έχει δώσει εντολή ο Δήμος στην Ν.Υ. να γίνουν 

δικαστήρια για αγωγές, για διοικητικές αποβολές, γιατί απλούστατα δεν υπάρχουν 

στον κωδικό τα ανάλογα χρήματα γιατί για να γίνουν αυτές οι αγωγές χρειάζονται 

κάποια δις. Δώσατε κ. Δήμαρχε εντολή στη Ν.Υ. για διοικητικές αποβολές; Από ότι 

μου είπαν όχι, αν τώρα εσείς μου πείτε ναι να συνεννοηθούμε με τη Ν.Υ.  

Για τη ΔΕΠΚΑ, εγώ δεν θα πω ότι δεν γίνεται έργο αλλά δεν βλέπω 

καινοτομίες, δεν βλέπω κάτι το οποίο να πούμε ότι άρχισε από αυτή τη Δ.Α. Να 

πούμε ότι αυτός ο θεσμός άρχισε από αυτή τη Δ.Α., θέλω καινούργιους θεσμούς. 

Θέλω κάτι το νέο, το καινούργιο θα σφραγίζει την κάθε Δ.Ε.  

Για τα στρατόπεδα έδωσε απάντηση. Το θέμα είναι ότι ο κ. Δήμαρχος λέει το 

εξής, πολλά από τα οποία δρομολογεί θεωρεί ότι έγιναν. Δεν είναι έτσι κ. Δήμαρχε. 

Αν πάμε στις Τ.Υ. και πατήσουμε το κουμπί, το κομπιούτερ θα βγάλει ένα σωρό έργα 

που υπάρχουν από τον κ. Ανδρέου, από τον κ. Γεωργούλα υπάρχουν, άλλα 

υλοποιούνται άλλα δεν υλοποιούνται. Δεν σημαίνει ότι όταν εγώ σκεφτώ ότι από 

Ερμού – Διον. Σολωμού μόλις τελειώσει, θα κάνω υπόγεια διάβαση για αυτοκίνητα 

για αυτοκίνητα, αλλά θα το υλοποιήσω; Δεν σημαίνει ότι όταν σκεφτόμαστε, ότι 

έχουμε στο μυαλό, δεν σημαίνει ότι υλοποιήθηκε. Εμείς κοιτάμε τι υλοποιήθηκε από 

αυτή τη Δ.Α.  

Ότι προσπαθεί, προσπαθεί. Καμία αμφισβήτηση. Αλλά για μένα αργήσατε κ. 

Δήμαρχε και κύριοι συνάδελφοι της Δ.Α., αργήσατε να μπείτε στο ρυθμό της πόλης. 

Η πόλη ήθελε γρήγορους ρυθμούς, ήθελε όταν αναλάβατε τον δήμο αμέσως να 

αρχίσετε τα έργα σας. Υπήρχαν έργα να κάνετε, δυστυχώς φτάσαμε στο τέλος, 

γίνονται πολλά βεβιασμένα και πολλά έργα τα οποία στα χαρτιά τα σχεδιάζετε για 

την άλλη 4ετία, η οποία είναι μια καινούργια 4ετία στην οποία δεν ξέρουμε ο 

Σερραϊκός λαός ποιον θα επιλέξει. Αλλά εγώ θα ήμουν πάρα πολύ τυχερός και 

ευτυχής αν ήμουν ένας Δήμαρχος και έδινα μια προίκα όπως πήρατε εσείς από την 

προηγούμενη Δ.Α.  

Τίποτα άλλο δεν έχω να πω, όσο για τα οικονομικά, τα είπαν οι κύριοι 

συνάδελφοι, πιστεύω ότι παρόλα τα δάνεια η κατάσταση είναι η ίδια και θα είναι η 

ίδια διότι διογκώνεται ο Δήμος, οι επιχειρήσεις, οπότε η ίδια κατάσταση. Αν δεν 

φέρετε  χρήμα  το οποίο  να είναι έξω από τα ΚΑΠ δεν νομίζω ότι ο Δήμος μπορεί να  
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ανταπεξέλθει μ’ αυτά τα οποία εισπράττει. Πάντοτε θα βρίσκεται οικονομικά σ’ 

αυτήν την θέση στην οποία βρίσκονταν και προηγούμενα.  

κ. Δήμαρχος:  Ξεκίνησε ο κ. Γκότσης λέγοντας ότι δεν έχουμε όραμα και δεν 

διεκδικούμε. Το τρίτο ήταν ότι παραλάβαμε θησαυρό. Όραμα είναι να έχεις έναν 

σχεδιασμό και να παρουσιάζεις αυτόν τον σχεδιασμό. Εδώ πέρα εσείς μας 

κατηγορείτε ότι ήταν πάρα πολύ μεγάλο το όραμα μας. Τώρα λέτε ότι δεν είχαμε 

όραμα; Διότι λέγατε ότι αυτά τα οποία εξαγγείλαμε και παρουσιάζαμε σαν 

πρόγραμμα ήταν πάρα πολύ μεγαλεπήβολα άρα υπήρχε όραμα.  

Δεν είμαστε διεκδικητικοί, μα όταν προκλήθηκα κάποια στιγμή και δεν 

άντεξα και αναγκάστηκα να πω έργα για τα οποία φέραμε χρήματα και είπα ότι 

φέραμε χρήματα 8 εκ. € από Ευρωπαϊκά προγράμματα και σας ονομάτισα έργα, πως 

δεν είμαστε διεκδικητικοί. Μας τα χαρίσανε αυτά; Τα κυνηγήσαμε, τα διεκδικήσαμε, 

παλέψαμε για να τα πάρουμε και τόσα δεν ήταν τα προηγούμενα 12 χρόνια.  

Παραλάβαμε θησαυρό, βεβαίως και παραλάβαμε, διότι και το έργο των 

ΑΣΤΕΡΙΩΝ και τα έργα τα αθλητικά είχαν σοβαρές χρηματοδοτήσεις. Θα πρέπει να 

ξεκαθαρίσουμε ότι η χρηματοδότηση των ΑΣΤΕΡΙΩΝ ήταν το 50% της συνολικής 

δαπάνης και αναλάβαμε την ευθύνη για τα τελειώσουμε το έργο και τελειώνουμε το 

έργο. Και παρουσιάστηκε κάποια στιγμή συμπληρωματική χρηματοδότηση από το 

Υπουργείο Πολιτισμού, για έργα πολιτισμού επειδή υπήρχαν υπόλοιπα, και πήγαμε 

και είπαμε ¨θέλουμε να πάρουμε για το συγκεκριμένο έργο ¨ και μας είπαν ότι ¨για το 

συγκεκριμένο έργο αποκλείεται, για το συγκεκριμένο έργο θα το τελειώσετε εξ ιδίων¨ 

και γι’ αυτόν τον λόγο μη δυνάμενοι να πάρουμε ούτε δραχμή για το συγκεκριμένο 

έργο υποβάλλαμε την πρόταση και παίρνουμε τις 800.000 € για τον εξοπλισμό, για τα 

οπτικοακουστικά μέσα, για την αναβάθμιση του εξοπλισμού των ΑΣΤΕΡΙΩΝ, διότι 

επ’ ουδενί λόγι δεν μας δίναν, κάτι το οποίο μας έλεγαν, κάτι το οποίο το γνωρίζατε 

και εσείς αλλά μόνο για κατανάλωση λέτε ότι θα μπορούσαμε να ζητήσουμε και να 

διεκδικήσουμε να πάρουμε για το συγκεκριμένο έργο λεφτά. Αφού ήταν προϋπόθεση 

ότι μας δίνουν τα 2,5 εκ. αλλά με την προϋπόθεση ότι θα τελειώσουμε το έργο. Το 

έχουμε πει κατ’ επανάληψη και το ξέρετε.  

Όσον αφορά τα αθλητικά έργα, βεβαίως ήταν σπουδαία τα έργα τα οποία 

πάρθηκαν, πάρθηκαν μέσα από το πρόγραμμα ΕΛΛΑΔΑ 2004 το οποίο ήταν ένας 

διάττων αστέρας, κάποια στιγμή, ειδική περίπτωση, ήρθαν κάποια χρήματα. 

Προτάθηκαν, και η τελική ένταξη οφειλόταν στο ότι όταν μας είπαν την άνοιξη του 

2003 αν  θέλουμε να γίνουν τα έργα, αν θέλουμε να τα αναλάβουμε για να μας τα 

δώσουν ότι θα πρέπει να έχουμε ωριμότητα εντός 2 μηνών και είπαμε ναι, από τις 

2000 τα οποία είχαν προταθεί και υπολογιζόταν να γίνουν, 200 έργα προχώρησαν. Τα 

δικά μας προχώρησαν όλα. Αυτή ήταν η διαφορά, συγκριτικά το λέμε, με όλους τους 

άλλους δήμους της Ελλάδας, και αυτό δείχνει μια διαφορά, μια διαφορά η οποία ήταν 

δική μας καθαρά.  

Για το ΔΗΠΕΘΕ, βεβαίως είχαμε εξαγγείλει δραματική σχολή, ήταν ένα 

δραματικό λάθος μας, διότι όταν ξεκινήσαμε και ήμουν τότε πρόεδρος στο 1ο Δ/κό 

Συμβούλιο, μέσα στα πρώτα θέματα που έθεσα ήταν το πώς θα ξεκινήσουμε 

δραματική σχολή και βγήκαν δυο τρεις του συμβουλίου, οι οποίοι ήταν στο να το 

ψάξουμε το πράγμα διότι θα δημιουργήσουμε κοινωνικό πρόβλημα. Και το ψάξαμε 

και είδαμε ότι είχαν απόλυτο δίκιο. Όπου το είπαμε, και στο Υπουργείο Πολιτισμού, 

και σε θεατρανθρώπους και σε χώρο του θεάτρου και παντού, μου είπαν ότι θα είναι 

τραγικό λάθος γιατί θα δημιουργήσετε ανθρώπους ανέργους οι οποίοι θα έχουν 

πρόβλημα και θα τους δώσετε φρούδες ελπίδες. Εάν θέλετε να προσφέρετε την 

ευκαιρία σε  κάποιους που αγαπούν το θέατρο, απλώς να ικανοποιήσουν την επιθυμία 
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τους αυτή, βεβαίως μπορείτε να κάνετε κάτι, τι; Αυτό που κάναμε τελικά με υπόδειξη 

τους, τα σεμινάρια θεατρικής παιδείας και την ερασιτεχνική θεατρική σκηνή που τα 

δημιουργήσαμε. Τα θεατροπαιχνίδια για τα μικρά παιδιά, τα σεμινάρια θεατρικής 

παιδείας και την ερασιτεχνική θεατρική σκηνή, 3 θεσμούς τους οποίους 

δημιουργήσαμε. Και ένας 4ος θεσμός, ο σημαντικότερος, είναι η Πανεπιστημιάδα του 

Θεάτρου που είναι για 15-20 μέρες, 10-15 θεατρικές ομάδες από την Ελλάδα και το 

εξωτερικό για να κάνουν ένα πολύ ενδιαφέρον φεστιβάλ.  

Για διοικητική αποβολή από το πάρκο, διοικητική αποβολή κάνεις για 

εκείνους οι οποίοι είναι αυθαιρέτως κατέχοντες. Υπήρχαν 3 τέτοιοι, προχωρήσαμε 

στη διαδικασία, για τους 2 ήδη κατεδαφίσαμε τα κτίσματα τους και μένει αμέσως την 

επόμενη εβδομάδα, μετά τη γιορτή της Απελευθέρωσης, την επόμενη εβδομάδα, θα 

έχουμε την κατεδάφιση και του τρίτου. Υπάρχει ένα ακόμη το οποίο είναι 

νοικιασμένο και για το οποίο υπάρχει δικαστική διαδικασία. Δεν μπορούμε να 

προχωρήσουμε στην διοικητική αποβολή, αν μπορούσαμε θα το είχαμε κάνει και 

εκεί. Βρισκόμαστε σε διαδικασία δικαστική. Μάλλον δύο είναι τέτοια, ένα είναι του 

Μπόλαρη και ένα είναι το διπλανό του. Γι’ αυτά τα δύο έχουμε διένεξη που βρίσκεται 

στα δικαστήρια, δεν μπορούμε να κάνουμε σ’ αυτά διοικητική αποβολή αν δεν 

έχουμε την τελική απόφαση από τα δικαστήρια. Βλέπετε λοιπόν ότι δεν αδρανούμε.  

Όσον αφορά την ΔΕΠΚΑ, ας απαντήσει αν θέλει ο κ. Τζιώνης.  

Τα οράματα λέτε δεν είναι έργο, είναι όμως η χρηματοδότηση ή η 

παραχώρηση. Γι’ αυτά τα οποία λέμε εμείς ότι τα προχωράμε, είναι έργα που 

εξασφαλίσαμε την χρηματοδότηση ή είναι περιουσιακά στοιχεία για τα οποία 

προχωρήσαμε τις διαδικασίες για την παραχώρηση. Δεν μπορείτε επομένως να το 

αμφισβητήσετε.  

κ. Αντιπρόεδρος: κ. Γκότση επειδή αναφερθήκατε στους παιδικούς σταθμούς 

θέλω να σας ευχαριστήσω πολύ που δείχνετε πάντα το ενδιαφέρον και την 

ευαισθησία σας και εσείς και όλοι οι άλλοι. Δεν ήθελα να κουράσω το Σώμα, πρέπει 

πάντως να σας ενημερώσω για να μην ανησυχείτε ότι δεν υπάρχει έλλειψη 

προσωπικού, 1ον αυτή τη στιγμή βρίσκονται σε διαδικασία 4 μετατάξεις μόνιμου 

προσωπικού βοηθητικού το οποίο καλύπταμε μέχρι τώρα με συνεργεία και το οποίο 

ήταν παράνομο σύμφωνα με την απόφαση της Περιφέρειας και προβήκαμε σε 

μετατάξεις και για να εξυπηρετήσουμε δημότες που θέλουν να έρθουν εδώ αλλά και 

για να μην χάσουμε την επιχορήγηση από το Υπουργείο.  

κ. Σαουλίδης:  Πληροφοριακά μόνο κ. Δήμαρχε, επειδή κάνατε αναφορά σε 

κάποια νούμερα, θέλω να πω το εξής, ότι από το Ταμείο Συνοχής η πρώτη 

χρηματοδότηση ήταν 4 δις δραχμές, αλλά στην προηγούμενη θητεία είχαν 

εξασφαλιστεί άλλα 7 εκ. € τα οποία ήταν για τον βιολογικό συν … και δεξαμενές, 

ήταν 11 εκ. από το καινούργιο έργο ύδρευσης – αποχέτευσης, 2 εκ. τα ΑΣΤΕΡΙΑ, 2 

εκ. το Αυτοκινητοδρόμιο … 

κ. Δήμαρχος:  Της ΔΕΥΑΣ δεν τα βάζουμε. Γιατί τότε θα πρέπει να 

μιλήσουμε και για την ΚΑΔΕ.  

κ. Σίμογλου: Εγώ θέλω μια διευκρίνιση από τον κ. Δήμαρχο, όταν αναφέραμε 

το θέμα της υπογεννητικότητας και τι μπορούμε να κάνουμε είπε ότι θα πρέπει να 

φέρουμε φοιτητές στην πόλη μέσα, τι ακριβώς εννοείτε;  

κ. …:  Δεν αναφέρθηκε στην υπογεννητικότητα για τους φοιτητές. 
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κ. Αγγελίδης: Αυτό που θα ήθελα να πω, σχετικά με την πρόταση που είχαμε 

καταθέσει σχετικά με την τιμολογιακή πολιτική του νερού. Ξέρει πολύ καλά ο κ. 

Δήμαρχος ότι η πρόταση μας ήταν φθηνότερη, είχαμε προτείνει μάλιστα να εξεταστεί 

από ανεξάρτητη επιτροπή οικονομολόγων, δεν τόλμησε να το κάνει, υποσχέθηκε ότι 

θα εφάρμοζε την πρόταση μας. Όμως δεν την εφάρμοσε.  

 

Όσον αφορά τις απαντήσεις και τα επιχειρήματα του Δημάρχου για την 

απραξία της Δ.Α., σίγουρα δεν πείθει κανέναν, είναι επιχειρήματα για αφελείς.  

κ. Δήμαρχος:  Θα ήθελα να διευκρινίσω και νομίζω ότι είναι πολύ προφανές 

και το καταλαβαίνει ο καθένας, ότι όταν μιλάμε για τιμολογιακή πολιτική και λέμε 

πόσο πληρώνουμε το νερό, δεν χρειάζεται να έρθει πρύτανης πανεπιστημίου για να 

δούμε ποια είναι η τιμή και πόσο η δαπάνη. Επομένως μάλλον μας κοροϊδεύουν 

κάποιοι όταν λένε ότι πρέπει να έρθουν ειδικοί για να δούμε την τιμολογιακή τους 

πολιτική. Εμείς βγάλαμε έναν πίνακα και λέγαμε ότι για τα 50 € τόσα είναι τα λεφτά 

που πρέπει να πληρώσει κανείς με το τιμολόγιο του κ. Αγγελίδη και τόσα είναι που 

πληρώνει με το δικό μας τιμολόγιο. Μέχρι τα 65 κυβικά το τιμολόγιο του κ. Αγγελίδη 

ήταν ακριβότερο και μέχρι αυτά τα κυβικά είχαμε το 85% των παροχών.  

 

 

 

            Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

688/06 Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια γενική συνέλευση των 

μετόχων της ΕΣΑΝΣ Α.Ε. 

 

689/06 Έγκριση απολογισμού του Δήμου έτους 2005. 

 

690/06 Λογοδοσία του κ. Δημάρχου για τα πεπραγμένα του Δήμου έτους 

2005. 

 

691/06 Απόδοση τέλους στο «ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΟ ΚΕΝΤΡΟ 

ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗΣ ΚΟΥΝΟΥΠΙΩΝ ΣΕΡΡΩΝ». 

 

 

 

                                                      Η ΠΡΟΕΔΡΕΥΟΥΣΑ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ      

 

 

 

 

                                                             ΔΗΜΗΤΡΑΚΟΥΔΗ ΘΕΟΧΑΡΗ                           
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ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

 Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Φανουράκη Ελένη 

 


